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Kooperatifler 
sıraya girdi…

ÇIKARMA YAPTI

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi’nin ön ayak olduğu
yarım kalan konut projeleri için İçişleri
Bakanlığı’nın soruşturma izni vermesinin
ardından İzmirli iki kooperatif aralarında
eski başkan Tunç Soyer’in de bulunduğu
isimler hakkında suç duyurusunda
bulunmak için harekete geçti. � 3’te

SUÇ DUYURUSU

MERYEMAna Evi otoparkının belediyeden
alınmasına karşı direniş devam ediyor.
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, direniş
alanını ziyaret etti. Beraberinde CHP İzmir
İl Başkanı Şenol Aslanoğlu ve İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay
ile alana gelen CHP Lideri Özel, “Kararı siz
vereceksiniz, mücadeleyi de biz
vereceğiz” diye konuştu.  � 4’te

Kültür ve inanç
kenti: ŞANLIURFA

AYLA KUBLAY 7
ayla1kublay1@gmail.com

Haydi! 
Kışı ısıtalım çocuklar 

29 KASIM 2024 CUMA
4 TL

EMEKÇİLERİN hakkını arayan KESK, 
30 Kasım tarihinde Ankara’da
“Yoksulluğa karşı birleşiyoruz” diyerek
hükümete seslenecek. Sendika üyeleri
“Bu bir ilk olsun” diyecek.  � 9’da

YOKSULLUĞA
KARŞI BİRLİKÇÖMLEKÇİLİĞİN binlerce

yıllık merkezi Menemen’de
dünya şampiyonu çömlek
ustası Ahmet Taşhomcu,
UNESCO Yaşayan İnsan
Hazinesi Ödülü’nü
Cumhurbaşkanı
Erdoğan’dan aldı. � 12’de

MENEMEN’E ALKIŞLARLA

HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Ne çalışan mutlu 
ne işveren: Asgari Ücret…
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YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Sefiller ve 
emekliler 

4

HAVVA CAN GÖKSU

Tükendiniz mi? 

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com
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Atkı ve bereler
hazır olsun..!
YURTTAKİ soğuk hava İzmir’i de etkisi
altına alırken İzmir Meteoroloji 2. Bölge
Müdürlüğü yeni haftayla birlikte yağışların
geleceğini duyurdu. Yetkililerden alınan
bilgilere göre; cumartesi gününe kadar
bölge genelinde parçalı ve az bulutlu bir
hava bekleniyor. �3’te

200 uzmandan 
beyin fırtınası

24 saatte 4 başarılı 
operasyon yaptılar

BİLİM insanlarını Körfezin Geleceği
İzmir’in Geleceği başlıklı çalıştayda bir
araya getiren İzmir Büyükşehir
Belediyesi, gün boyunca yaklaşık 
200 kişinin beyin fırtınasıyla İzmir
Körfez’inin temizlenebilmesi için 
yol haritası oluşturdu. � 7’de

İEÜ Medical Point Hastanesi Zafer
Beken Organ Nakli Merkezi, 24 saat
içinde gerçekleştirdiği 4 başarılı
operasyonla bir kez daha organ nakli
alanındaki başarısını kanıtladı. � 10’da

Bucalı Romanlar’a
belediyeden merkez
BUCABelediyesi, ilçede yaşayan Roman
vatandaşların, yaşam koşularının iyileştirilmesi
adına Roman Koordinasyon Merkezi’ni hayata
geçirmeye hazırlanıyor. �6’da
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ATM TESPİT EDEMİYOR

“YENİLİK İÇİN FIRSAT”
BÖYLESİ problemlerin tekrar etmemesi için kalıcı
çözümler üretmek gerektiğini belirten finansal
piyasalar uzmanı Irmak Nural, “Bu durumun uzun
sürmesi halinde ticaretin bloke olabileceğini ve
piyasalarda daha büyük sorunlara yol açabileceğini
düşünüyorum. Buradan çıkarmamız gereken önemli
dersler var” derken, TÜYEMDER Yönetim Kurulu
Üyesi Mustafa Ünver sahte ve gerçek dolar arasındaki
küçük farkların sadece uzman isimlerce detaylı
inceleme sonrası anlaşılabileceğini belirtirken,
“Gerçek doların rengi daha canlıyken sahte dolar
daha soluk olabiliyor” ifadelerini kullandı.  � 5’te
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Ekonomi “bıçak sırtı” giderken, şimdi de “sahte dolar” spekülasyonları, piyasaları
derinden sarstı. Alım-satım işlemleri durma noktasına geldi, iş alemi şaşkın
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TEDAVÜLEsahte 50 ve 100 dolarlık banknotların
girmesi, hem bankacılık sektörünü hem de döviz
bürolarını ciddi şekilde etkiledi. Yazılımları
güncellenmemiş ATM'ler ve para sayma
makinelerinin bile sahte banknotları tespit
edememesi, ticareti bloke eden bir durumu ortaya
çıkarırken, bu durum finans dünyasında güven
kaybına yol açtı. Krizin çözümü için devletin acil
tedbir alması gerektiği vurgulanıyor. Ekonomist
Dr. Osman Sirkeci, “Sahte banknotlar piyasada
ciddi bir sorun yaratmış durumda. Bankalar bu
banknotları kabul etmiyor. Bu da döviz bürolarında
alım-satım işlemlerini sekteye uğratıyor” dedi. 
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“ROTAMIZŞanlıurfa, hedefimiz Göbeklitepe”
diyerek çıktığımız yolculukta, Güneydoğu
Anadolu Bölgesi’nde yer alan ve 12 bin yıllık
tarihiyle dünyanın en eski şehirlerinden biri
olan Şanlıurfa’daydık. “Kültür ve İnanç Şehri”
Şanlıurfa’ya gelen herkese bu eşsiz müzeyi
gezip görmelerini öneriyorum. �8’de

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Efes
Selçuk Belediyesi’nin Meryem Ana
nöbetine destek için geldiği ilçede
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GÜZELLERİ BULUŞTURAN 

Nars’ın yeni yıl
koleksiyonu İzmir
İstinye Park

mağazasında Nil Ülkü ev
sahipliğinde seçkin bir
davet ile tanıtıldı.
Birbirinden özel
katılımcılar
Nars’ın tanıtım
sunumları ile
güzelliğine
güzellik kattı.
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Bakanlığın soruşturma izni vermesinin ardından İzmirli iki kooperatif aralarında eski başkan
Soyer’in de bulunduğu isimler hakkında suç duyurusunda bulunmak için harekete geçti

İzmir’de belediye eliyle kurulan
kooperatiflerin başlattığı kentsel
dönüşüm çalışmalarıyla ilgili
tartışmalar devam ediyor.
Geçtiğimiz günlerde İçişleri Bakanı
Ali Yerlikaya, vatandaşın
mağduriyetini incelemesi için
mülkiye müfettişlerini
görevlendirmiş ve aralarında Tunç
Soyer’in de bulunduğu 13 isim
hakkında soruşturma izni verilmişti.
Yaşanan gelişmelerin ardından
kooperatif üyeleri de yeni bir
girişimde bulunmaya
hazırlandıklarını duyurdu. 

Buna göre; Newtown Yeni İş
Alemi Yaşam Konut Yapı

Kooperatifi ve GaziCity İş İnsanları
Gaziemir Konut Kooperatifi üyeleri
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
eski Başkanı Tunç Soyer,
İZBETON’un eski genel müdürü
Heval Savaş Kaya ve tüm kooperatif
yöneticileri ve denetçileri hakkında
suç duyurusunda bulunmaya
hazırlandıklarını açıkladı.

100’ÜN ÜZERİNDE ÜYE
Newtown Yeni İş Alemi Yaşam

Konut Yapı Kooperatifi’nden
yapılan açıklamada, “Newtown
Yeni İş Alemi Yaşam Konut Yapı
Kooperatifi üyeleri savcılığa suç
duyurusunda bulunuyor. Newtown

Yeni İş Alemi Yaşam Konut Yapı
Kooperatifi üyeleri Mart 2024’ten
bugüne olağanüstü genel kurul
talebinde bulunuyorlar. Her yoldan
genel kurul talebini yineleyen
100’ün üzerinde üye anlaştıkları
avukatları Nilgün Dağgeçen
aracılığı ile savcılığa suç
duyurusunda bulunuyor. Suç
duyurusunda daha önceki genel
kurullarda alınan kararlar ve
kanunlar nazarındaki bütün çelişkili
durumlar, usulsüz sözleşmeler yer
alıyor” denildi.

GaziCity Kooperatifi’nin de
üyelerden seçtiği yeni yönetimi ile
savcılığa suç duyurusunda

bulunduğu ifade edilirken şunlar
aktarıldı: “GaziCity İş İnsanları
Gaziemir Konut Kooperatifi
haziran ayında yaptıkları genel
kurul ile yönetimi devirmişti. Üyeler
kendi içlerinden seçtikleri Ali
Alpyavuz, Serhat Altın ve Hasan
Ulu’ya yönetim görevini vermişti.
Göreve gelen yeni yönetim, geçmiş
döneme dair hesaplar ve defterler
üzerinde incelemeler yaptı. Bu
incelemeler sonucunda avukatları
Nilgün Dağgeçen aracılığı ile
Cumhuriyet Savcılığı’na suç
duyurusunda bulunuyor. Defter ve
kayıtlardaki tüm tutarsızlıklar suç
duyurusuna konu edildi.”

İçişleri Bakanlığı yolu açtı
kooperatifler sırayagirdi

Foça’da kadınlar Kadına Şiddete
Karşı Uluslararası Mücadele ve
Dayanışma Günü dolayısıyla
düzenledikleri programla alanlara çıktı.
Bir gün arayla Yenifoça’da ve Foça ilçe
merkezinde yürüyen, kadın haklarına
yönelik sloganlar atan kadınlar, panel
ve kısa film gösterimleriyle
etkinliklerini tamamladılar. Etkinlikler
Yenifoça Cumhuriyet Parkı’ndan
başlayan yürüyüş ve Atatürk  Anıtı
önünde basın açıklamasıyla başladı.
İkinci gün Foça Kavala Kafe önünden
yürüyüşe geçen kadınlar düdüklerini
çalarak ve alkışlarıyla tempo tutarak
sahil güzergahından Nihat Dirim Barış
ve Demokrasi meydanına geldiler.

"İstanbul Sözleşmesinden
Vazgeçmiyoruz" " Kadın Cinayetleri
Önlensin Yasalar Uygulansın" "6284'ü
Tam Uygula"  "Kadın-Çocuk Kırımına
Son" yazılı pankartlar ve sloganlar
eşliğinde yapılan basın açıklamaları,
Foça Barış Kadınları İnisiyatifi'nden
Canan Gedik ,  Foça Kent Konseyi Kadın
Meclisi'nden Belgin Türkoğuz ve Kadın

Meclisi Başkanı Canan Limnili
tarafından okudu. Yürüyüş ve basın
açıklaması sonrası Reha Midilli Kültür
Merkezi’nde düzenlenen "Yerel
Yönetimlerde Kadın Danışma
Merkezleri" başlıklı panele geçildi.
İzmir Barosu Kadın Hakları
Merkezi’nden Arzu Hazer Güngör, Çiğli
Kadın Danışma Merkezi’nden Özlem
Fırat ve İzmir Büyükşehir Belediyesi
Engelli Çalışmaları Şube
Müdürlüğü’nden Emine Koç’un
konuşmacı olduğu panelde Foça’daki
Kadın Danışma ve Dayanışma
Merkezi’nin aktif hale getirilmesi
konusu da dile getirildi. 
(Haber Merkezi)

Foçalı kadınlar dayanışma için meydana çıktı

Gün geçmiyor ki Sahil Güvenlik
Ekipleri canlarını tehlikeye atarak ülke
dışına kaçmaya çalışan düzensiz
göçmenleri ölümden kurtarmasın.
Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri,
İzmir’in Seferihisar ve Çeşme
açıklarında, lastik botun motor arızası
nedeniyle sürüklendiği ve yardım
talebinde bulunulduğu bilgisi üzerine
harekete geçti. Ekipler tarafından lastik
botlar içerisinde bulunan 47 çocuk ve
63 yetişkin kurtarıldı. Aynı gün farklı
saatlerde ise Karaburun, Dikili ve
Çeşme açıklarında da lastik botlar ile
kaçak yollarla yurt dışına çıkış yapmak
isteyen 26 çocuk ve 73 yetişkin, ekipler
tarafından yakalandı. (İHA)

Dağda da yaşasalar
polisten kaçamadılar

Cinayet zanlısı 
çarşıda yakalandı

Mersin'de cinayet suçundan 25 yıl
kesinleşmiş hapis cezasıyla aranan zanlı,
İzmir'in Karşıyaka ilçesinde çarşıda
gezerken polis ekipleri tarafından
yakalandı. Karşıyaka İlçe Emniyet
Müdürlüğü Devriye Ekipleri Amirliği
polisleri, Karşıyaka Çarşısı'nda devriye
görevi esnasında bir kişiden
şüphelenerek durdurdu. Şüpheliye
yapılan Genel Bilgi Tarama (GBT)
uygulamasında şahsın cinayet suçundan
25 yıl kesilmiş hapis cezası ile aranan
R.K. olduğu tespit edildi. Gözaltına alınan
R.K., polis ekiplerince Karşıyaka Polis
Merkezi Amirliği’ne götürüldü. (İHA)

29 Kasım 2024 Cuma 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Aklı olan böyle
botlara binmez

İzmir Narkotik Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ve Aliağa Narkotik
Suçlarla Mücadele Büro Amirliği ekipleri,
polise yakalanmamak için Asarlık
Mahallesi'nde dağlık alanda yaşayan
uyuşturucu tacirlerini tespit etti. Adreste
yapılan aramada, uyuşturucu maddelerin
yanı sıra 2 ruhsatsız tabanca ve mermiler
ele geçirildi. Operasyon kapsamında, 14
adet farklı suçtan, 11 yıl 3 ay cezası
bulunan ve aranan Ö.C. (38), 12 adet
farklı suçtan 18 yıl cezası bulunan ve
aranan M.C. (24), şüpheli şahıslardan
uyuşturucu madde temin etmeye gelen
ve yakalanan M.T.(30) ve B.Ç. (28) isimli
şahıslar suçüstü yakalanarak gözaltına
alındı. (İHA)

Sonbaharın ılık tatlı havası çoktan geride
kaldı, atkılar ve bereler saklandıkları yerden
çıktı. Türkiye, kış mevsimine resmen giriş
yaparken ilikleri donduran ayazıyla dillere
destan olan İzmir de mevsimin gereğinden
nasibini almaya başladı. İzmirliler, yeni
mevsime yavaş yavaş adapte olmaya
çalışırken meteoroloji uzmanları vatandaşı
ilerleyen günlere hazırlıklı olmaya davet etti.

YAĞIŞ ALARMI
Yurttaki soğuk hava İzmir’i de etkisi altına

alırken İzmir Meteoroloji 2. Bölge Müdürlüğü
yeni haftayla birlikte yağışların geleceğini
duyurdu. Yetkililerden alınan bilgilere göre;
cumartesi gününe kadar bölge genelinde
parçalı ve az bulutlu bir hava
bekleniyor. Ancak cumartesi günü
batıdan gelecek olan ince yağışlar pazar
günü daha da çoğalacak. Yağışlı hava etkisi
altına gireceğimiz bu dönemde pazartesiden
itibaren hava sıcaklıklarında düşüş söz
konusu olacak. Bölge genelinde sabah ve
gece saatlerinde buzlanma, iç kesimlerde ise

yerel olarak sis beklentisi olduğunu ileten
yetkililer, halkın dikkatli olması gerektiğini
belirtti. 

Aralık ayında hava sıcaklıklarının mevsim
normallerinin altında olacağına dikkati çeken
yetkililer, Kıyı Ege'de sıcaklıkların yarım ila 1
derece arasında, iç kesimlerde ise
normallere yakın seviyelerde olacağını
belirtti. Ocak ayında ise sıcaklıkların mevsim
normalleri civarında seyredeceği ve
yağışların devam edeceği öngörülüyor. Şubat
ayında ise özellikle Kıyı Ege'de sıcaklıkların 1
dereceye kadar normallerin üzerinde
olacağı, iç Ege'de ise sıcaklıkların genel
olarak mevsim normallerinin üzerinde

kalacağı tahmin ediliyor.
Ayrıca, şubat ayında barajları
şenlendirecek bir müjde de
var: Yılın en kısa ayında
yağmur bereketiyle gelecek!

İzmir’de kara kışın kapıları aralandı

İREM BUSE
KIRKKAYALI

İREM KAYA



SAYFA  04 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

“KARAR SİZLERİN 
mücadele bizim”

Meryem Ana Evi otoparkının
Efes Selçuk Belediyesi’nden
alınmasına karşı direniş devam
ediyor. CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, direniş alanını ziyaret etti.
Beraberinde CHP İzmir İl Başkanı
Şenol Aslanoğlu ve İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay ile
alana gelen CHP Lideri Özel’i, Efes
Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel, CHP Selçuk İlçe
Başkanı İpek Onbaşoğlu, ilçe
belediye başkanları, belediye işçileri
ve Efes Selçuklular karşıladı. Alanda
ilk olarak belediye işçilerinin yanına
giden Özel, ¨Biz sizin sesinizi
duyurmak için buraya geldik. Ekmek
mücadelenizin farkındayız. Bu
belediyenin 25 ila 30 yıldır bu
otoparktan gelir elde ettiğini, burada
600 işçinin hizmet verdiğini ve bu
kaynak kesildiğinde sizin de
ekmeğinizle oynandığının
farkındayız. Siz devam edin, ben
sizin arkanızda durmaya devam
edeceğim¨ dedi. Daha sonra CHP
Lideri, basın açıklaması yaptı.
Selçuk’ta bir süredir mücadele
sürdüğünün altını çizerek
açıklamalarına başlayan Özel, ¨Bu
mücadelenin adı AK Parti’nin
CHP’nin 31 Mart’ta kazandığı
başarıyı hazmedememesi ve bugün
yaşanan da o sürecin bir parçasıdır.
Bugüne kadar her girdikleri
seçimden birinci parti olarak
çıkmakla övünenler, seçimin
kendilerine her imkanı verdiğini,
geleceklerini temize çektiğini ve tam
bir meşruiyet alanı yarattığını
düşünüyor, ona göre davranıyorlardı.
Onlara göre seçim akşamı birer
unvan maçı, kim kazanırsa altın
kemeri o alır, sözünün üzerine söz

söylenmezdi. Bu 31 Mart akşamı biz
çok iyi hazırlandığımız ve
adaylarımıza çok güvendiğimiz bir
seçimi kazandık ve 47 yıl sonra
birinci parti olduk. Biz kaybetmeyi
biliyorduk, kazanmanın da ne kadar
önemli bir sorumluluk olduğunu
bilerek ilk geceden itibaren asla bu
büyük seçim başarısını nihai bir
zafer, bize her şeyi yapacağımız
imkanlar yaratan bir sonuç gibi
algılamak ve algılatmak yerine
milletin mesajını doğru okuyarak
milletin çalışkan ve dürüst
belediyeciliğe verdiği destek ve
olmayan yerlerde de özlem olarak
değerlendirip var gücümüzle
çalışmaya başladık. Var gücümüzle
de çalışmaya devam ediyoruz.
Kasımın ortasında sonunda bu süreç
nereden çıktı derseniz biz Sayın
Erdoğan ile aynı şeyi yaptık,
belediyelerin performanslarını
ölçtürdük. Benim gördüklerim

yüzümü güldürdü, Tayyip Bey’i de
germiş, sinirlendirmiş. CHP’li
belediyelerin neredeyse tamamı
yaptıkları hizmetle milletin gönlüne
girmişler ve seçildiği yerden çok
ilerideler¨ dedi.

1970'den beri Meryem Ana evine
giden yol ve oradaki otoparkın
Selçuk Belediyesi tarafından
işlettiğini hatırlatan Özel, ̈ Kültür
Bakanlığı, bunu AK Parti döneminde
bir protokole bağlayıp AK Partili
belediyenin görev süresiyle sınırlayıp,
'kazanamazsak ellerinden alırız' diye
bir uyanıklığa yeltendiler. Eğer
belediyeyi AK Parti alsaydı, biten
protokol uzatılacaktı. Almayınca
biten protokolü uzatmayarak ve
Selçuk'un özdeğeri olan, Selçuk’u
Selçuk yapan Efes ve Meryem Ana,
buraya geliyor insanlar, otoparka el
koydular. Bu otopark 54 yıldır
işletildiği için önemli bir gelir
getiriyor. 600 çalışanı olan Selçuk

Belediyesi'nin gelirlerinin yüzde 60'ı...
'Bu parayı biz alalım' diyorlar. Hatta
otopark fiyatlarını iki katına çıkarıp
şimdi geri adım attılar. Senin bu
paraya ihtiyacın mı var? Esas
yapması gereken işleri yapmak yerine
CHP'nin parasına çöküyor ki Selçuk
Belediyesi hizmet yapamasın, maaş
ödeyemesin. Bugün emekçilerin
dediği budur¨ dedi. "Son uyarımı
yapıyor" diye konuşan Özel, şunları
söyledi: "Sayın Erdoğan siz 31 Mart
akşamı milletin gönlünden düştünüz.
Çok çalışırsanız, gayret ederseniz
gönlüne girersiniz. Bu yaptıklarınızla
gözünden düşüyorsunuz. Bu yapılan
iş, seni milletin gözünden düşürür.
Kararı siz vereceksiniz, mücadeleyi
de biz vereceğiz. İşçilerin
arkadaşındayız. Meryem Ana
mücadelesinin arkasındayız, Selçuk
Belediyemizin arkasındayız, İzmir
Büyükşehir Belediyemizin
arkasındayız."

TBMM Plan ve Bütçe
Komisyonu’nda, Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı bütçe
görüşmelerinde tansiyon yükseldi.
İzmir'in Selçuk ilçesinde çıkan
yangında 5 çocuğun hayatını
kaybetmesini hatırlatan CHP’li
vekillere AK Partili Ceyda Bölünmez
Çankırı ateş püskürdü. Çankırı yaptığı
açıklamada şöyle konuştu: “İzmir’e
değer veren, İzmir için dertlenen bir
milletvekili olduğum için gerçekten
çok üzülüyorum. Biz de çok isterdik
ülkemizin 3. Büyük şehri olan ilimizin
şehirciliğinden, turist sayısından,
yatırımlarından bahsetmeyi. Ama
maalesef üzülerek görüyorum ki
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
çalışmaları gibi buradaki muhalefetin
de bir kalitesini göremedik! Selçuk’ta
5 evladımız elim bir olay sonucunda
hayatını kaybetti. Yavrularımıza
Allah rahmet, acılı ailesine tekrardan
sabır diliyorum. Sizler bugün burada 5
çocuğunu kaybeden acılı bir anneye,
Sinem Melisa Akcan’a duygusal bir

şiddet uyguluyorsunuz. Bu acı olayı
burada siyasi bir malzeme haline
getirmenize üzülerek şahitlik
ediyorum. Lütfedip cenazeye bile
gelmedi hanımefendi. Meydanlarda
zeybek oynayıp,  Meryem Ana
Otoparkı’nda nöbet tutmaya
benzemez bu işler. Geçin bu
duyarlılık ayaklarını…Bir konuda
konuşmadan, nara atmadan önce iç
yüzünü iyice öğrenmenizi tavsiye
ediyorum. Tüm milletvekillerimizi bir
kez daha sorumlu davranmaya davet
ediyorum.” (Haber Merkezi)

“Meydanlarda zeybek oynayıp,  
orda nöbet tutmaya benzemez”
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Sefiller ve
emekliler
Türkiye’de sosyal adalet, tarih boyunca

önemli bir tartışma konusu olmuştur. Özellikle
emeklilik sisteminin evrimi ve yaşlı nüfusun
artışı, sosyal politikaların yeniden
değerlendirilmesini zorunlu kılmaktadır. Bu
bağlamda, emekliler ve sosyal güvenceden
yoksun olan bireyler, yani sefiller, Türkiye’nin
sosyal güvenlik ve sosyal adalet anlayışını
sorgulayan iki ana gruptur. Bu makalede,
Türkiye’deki emeklilik sistemi, sosyal adaletin
mevcut durumu ve sefillerin yaşadığı zorluklar
ele alınacaktır.

Türkiye’nin emeklilik sistemi, zaman içinde
birçok reform geçirmiştir. Sosyal Sigortalar ve
Genel Sağlık Sigortası Kanunu, emeklilerin
yaşam standartlarını yükseltmek amacıyla
oluşturulmuş birçok düzenlemeyi
içermektedir. Ancak, emeklilik sisteminin
yeterliliği, sürdürülebilirliği ve adilliği hakkında
sürekli bir tartışma söz konusudur.

Emeklilik maaşları, çoğu zaman yaşam
standartlarını koruyacak düzeyde olmaktan
uzak kalmaktadır. Emeklilerin aldığı maaşların
çoğu, asgari geçim standartlarının altında
kalmaktadır. Bu durum, emeklilikte yaşanan
ekonomik zorlukların bir göstergesi olarak
değerlendirilmektedir. Ayrıca, emeklilik
yaşının yükseltilmesi ve prim gün sayısının
artırılması gibi reformlar, bazı kesimlerde
memnuniyetsizlik meydana getirmiş ve sosyal
adalet arayışını daha da derinleştirmiştir.

Türkiye'deki sefiller, yani sosyal güvence ve
ekonomik destekten yoksun bireyler, sosyal
adaletin en büyük mağdurları arasında yer
almaktadır. Bu kişiler, ekonomik sıkıntılar,
sağlık sorunları ve işsizlik gibi birçok zorlukla
karşı karşıya kalmaktadır. Türkiye’de sefillerin
yaşadığı bu zorluklar, sosyal güvenlik
sisteminin yetersizliğinden kaynaklanmaktadır.

Sefillerin yaşadığı zorluklar, toplumsal
eşitsizliğin ve sosyal adaletsizliğin açık bir
göstergesidir. Sosyal yardımların yetersizliği, iş
güvencesizliği ve düşük yaşam standartları,
sefillerin hayatlarını zorlaştıran başlıca
etkenler arasında yer almaktadır. Ayrıca,
şehirlerdeki artan yaşam maliyetleri, bu
bireylerin geçimlerini sağlamakta daha da
güçlük çekmelerine neden olmaktadır.

Sosyal adaletin sağlanabilmesi için, hem
emeklilik sisteminde hem de sosyal güvenlik
politikalarında köklü reformlara ihtiyaç vardır.
Emeklilik maaşlarının artırılması, sosyal
yardımların genişletilmesi ve iş güvencesizliğin
azaltılması, sosyal adaletin sağlanması için
atılması gereken adımlardır.

Türkiye’de sosyal adaletin sağlanması için şu
önerilerde bulunulabilir: 

Emeklilik Maaşlarının Artırılması: Emeklilik
maaşlarının yaşam standartlarını karşılayacak
düzeyde artırılması, emeklilerin ekonomik
zorluklarını hafifletecektir.

Sosyal Yardımların Genişletilmesi: Sosyal
yardım programlarının kapsamının
genişletilmesi ve yardımların daha adil bir
şekilde dağıtılması, sefillerin yaşadığı zorlukları
azaltabilir.

İş Güvencesi ve Eğitim Fırsatları: İş
güvencesizliğin azaltılması ve iş arayanlara
eğitim fırsatlarının sunulması, ekonomik
eşitsizliğin önüne geçilmesine yardımcı olabilir.

Yaşam Maliyetleri ile Mücadele:
Şehirlerdeki yüksek yaşam maliyetleriyle başa
çıkabilmek için konut ve temel ihtiyaçlar
üzerindeki yükün azaltılması, sosyal adaletin
sağlanmasına katkıda bulunabilir.

Türkiye’de emekliler ve sefiller, sosyal
adaletin iki önemli yüzüdür. Emeklilik sistemi
ve sosyal güvenlik politikaları, bu grupların
yaşam kalitesini doğrudan etkilemektedir.
Sosyal adaletin sağlanabilmesi için, mevcut
sistemin gözden geçirilmesi ve gerekli
reformların yapılması şarttır. Ancak, bu
reformların sadece ekonomik değil, aynı
zamanda sosyal ve kültürel boyutları da
dikkate alması gerekmektedir. Sosyal adalet,
sadece gelir dağılımında değil, aynı zamanda
toplumsal eşitlik ve insan hakları bağlamında
da ele alınmalıdır.

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr.Cemil Tugay, belediyelerin açtığı kreşlerin
merkezi yönetim tarafından kapatılacağı
iddialarına yönelik, “Burası çocuklar için
bakım ve aktivite merkezi. Hükümet,
önümüzdeki genel seçime kendi hizmetlerini

iyileştirerek ve ülkenin durumunu
iyileştirerek değil de CHP’li belediyeleri
işlemez hale getirerek hazırlanıyor.
Amacı rakibi çalışmaz hale getirmek ve
o şekilde kazanmak ama benim bildiğim
Türk halkı bunu görür” dedi. Tugay,
“Başında tüm kreşleri kapatalım diye
yola çıktılar. Sonra tepki görünce yan
çizmeye başladılar. ‘Öyle demek
istemedik’ demek istiyorlar ama yazıda
resmen ‘Kreşleri açtırmayın, açılmış
olanları da kapatın’ diye talimat var.

Bunu bir eğitim tesisi olarak görmüyoruz.
Amacımız okul işletmek değil. Burası
çocuklar için bakım ve aktivite merkezi. O
şekilde işletmeye ve açmaya devam
edeceğiz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

“Amaç bizi çalıştırmamak
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AK Parti İzmir Milletvekili Şebnem
Bursalı, Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel tarafından başlatılan

Meryemana Tabiat Parkı Otoparkı
eylemine tepki gösterdi. Eylemi dikkatle ve
ibretle takip ettiklerini belirten Bursalı,
“Bu eylemin, kamuoyunu yanıltmaya
yönelik haksız, hukuksuz ve mağduriyet
yaratma amaçlı bir girişim olduğunu
üzülerek ifade etmek durumundayım”
dedi. Eylemin, asıl amacını aşarak
belediyenin yetersizliğinin üzerini örtme
çabasına dönüştüğünü dile getiren Bursalı,
“Sorunların çözümü, karşılıklı diyalog ve
hukuki çerçeve içerisinde mümkündür. Bu
nedenle belediye yetkililerini, popülist ve
provokatif eylemler yerine sağduyuya
davet ediyor, kamuoyunu yanıltmaktan
vazgeçmeye çağırıyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)
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AK Parti Foça
8.Olağan kongresi Foça
Kültür Merkezi'nde
yapıldı. Kongrede tek
aday olan İrfan Çalışkan
oy birliği ile başkan
seçildi. Kongreye AK
Parti İl Başkanı Bilal
Saygılı, il yönetim
kurulu üyeleri, Dikili,
Aliağa, Karşıyaka ilçe
başkanları MHP ilçe
başkanı Mert Yöneyer, Cumhur
İttifakı belediye başkan adayı Taner
Acar katıldı. İlçe Başkanı seçilen İrfan
Çalışkan, “Foça İlçe Başkanlığı
görevine seçilmiş olmanın onur ve
sorumluluğunu taşıyorum. Bu görevi,
partimizin ilkelerine bağlı kalarak ve
siz değerli vatandaşlarımızın
beklentilerine en iyi şekilde cevap
vermek için üstlendim. Foçamız,
tarihi, doğası ve kültürel
zenginlikleriyle eşsiz bir ilçedir.
Ancak, bu güzel ilçemizi daha da ileri
taşımak, halkımızın yaşam kalitesini

artırmak ve geleceğe daha güçlü bir
Foça bırakmak hepimizin ortak
sorumluluğudur. Bu noktada bizlere
düşen çözüm odaklı projeleri hayata
geçirmektir. Halkımızla her zaman
istişare halinde olmak en büyük
önceliğimizdir. Bu süreçte, şeffaf ve
katılımcı bir anlayışını hayata
geçireceğiz. Kapımız her zaman
sizlere açık olacak Cumhur ittifakı
olarak Milliyetçi Hareket Partisi ile
Foça’mızı daha güzel bir geleceğe
hazırlayacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Daha güçlü bir Foça bırakmak 
hepimizin ortak sorumluluğu”

YAĞMUR DAŞTAN

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Selçuk’taki Meryemana Otoparkı nöbetine
destek için geldiği ilçede hükümete seslendi kararlılık mesajı verdi
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Büyük kentler son yıllarda imar konusunda
sıkıntılar yaşarken, şehir plancısı yetkisi ve
eğitimi olmayan bazı kişi ve kişilerle
firmaların vatandaş ve arsa sahiplerini
yanıltarak sahte imar raporlarıyla haksız
kazanç elde ettikleri yolunda yoğun
şikâyetlerin ortaya çıktığı ifade edildi. Kentsel
Dönüşüm ve Şehircilik Vakfı (KENTSEV) İzmir
Temsicisi Yüksek Şehir Plancısı Tuğçe
Altınkilit, “Bu gibi kişi ve firmaları tesbit
ettiğimizde suç duyurusunda bulunuyoruz.
Vatandaşlarımız sahte imar planları ile
plancılarına dikkat etmeli” dedi. Kamuoyuna
yönelik bilgilendirmede bulunan KENTSEV
İzmir Temsilcisi Altınkilit, “Son yıllarda arsa
sahiplerimizden ve müteahhitlerimizden
‘Bizim şurada tanıdığımız var bizim burada

tanıdığımız var’ söylemleriyle asılsız şekilde
ve hiçbir mevzuata dayanmayan sahte imar
raporları hazırlayarak vekâletname ve yüklü
ödemeler alan kişi ve firmaları tespit ederek
ilgili makamlara suç duyurusunda
bulunuyoruz. Her ölçekte imar planı yapma ve
yaptırma yetkisi sadece şehir plancıları, şehir
plancılarının yetkili olduğu planlama büroları
ve plan yapım yetkisi bulunan resmi
kurumlarımızdadır. Vatandaşlarımızdan arsa
ve arazilerinizle ilgili imar problemlerinizde
önce bağlı bulunduğunuz ilçe belediyeleri ve
plan yapım yetkisi bulunan şehir
plancılarından görüş almadan asılsız kişilere
vekâletname verilmemesini istiyor bu konuda
kamuoyumuzu bilgilendiriyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

“Sahte imar plan ve plancılarına dikkat!”

Kurumlara yüz 
tanıma sistemi

“Ben şimdi nasıl 
boşanacağım…”

Bayraklı’da özel bir firmada çalışan Aytuğ
Arduç, evine gelen tebligatla hayatının
şokunu yaşadı. Daha önce hiç evlenmeyen
Arduç, Adıyaman Gölbaşı 2. Asliye Hukuk
Mahkemesi'nce kendi adına gönderilen
'Evlilik birliğinin temelinden sarsılması
nedeniyle boşanma (çekişmeli)' yazılı
tebligatı görünce şaşkınlık yaşadı. Daha
sonra avukatına bu yazıyı sorduğunda
tebligatta yazım yanlışı olduğunu öğrendiğini
aktaran Arduç, kız arkadaşına ise durumu
izah ederken tartıştıklarını söyledi. Günlerdir
yaşadığı şaşkınlığı üzerinden atamadığını
söyleyen Arduç, "Ben şimdi kiminle
boşanacağım onu bile bilmiyorum. İlk kez
böyle bir şey duyuyorum, görüyorum, çok
şaşkınım" diye konuştu. (İHA)

‘Hiper rekabet
çağı yaşanıyor’

Türkiye’nin rekabet gücünü artırmak ve
sektörlerin gelişimine katkı sunmak
amacıyla faaliyet gösteren Sektörel
Dernekler Federasyonu (SEDEFED)
tarafından düzenlenen Rekabet Kongresi,
‘Rekabet, Eğitim ve Teknoloji’ ana
temasıyla yapıldı. Üyesi olan 50 sektörel
dernek üzerinden 34 sektörde faaliyet
gösteren 13 bin işletme ve iş insanına
hitap eden SEDEFED’in 20’nci yılının da
kutlandığı kongre, Türkiye’nin alanında ilk
ve tek kongresi olma özelliği taşıyor.
(Haber Merkezi)

İzmir'deki Narlıdere Zihinsel Engelliler
Dernek Başkanı Besim Toker, bazı özel
eğitim kurumlarının öğrenci devamsızlık
yapsa bile devletten ödeme alabilmek için
gelmiş gibi gösterip fatura kesebildiğini
belirterek, bu durumu önlemek için
Biyolojik Kimlik Doğrulama Sistemi'ne
(BKDS) geçileceğini, rehabilitasyon
merkezlerine yüz tanıma sisteminin
kurulacağını söyledi. BKDS ile ilgili tüm
hazırlıkların tamamlandığını ve aralık
ayında ihaleye çıkılacağını ifade eden Toker,
"Bu sistemle Bakanlık, rehabilitasyon
merkezine öğrencinin ders aldığı seans
sayısı kadar ödeme yapacak. Bu sistem
sayesinde yaklaşık yüzde 25-30 kaçağın
önlenmesi hedefleniyor" dedi. (DHA)

Aytuğ
Arduç

Tuğçe 
Altınkilit

Emine
Erdem

Sahte 50 ve 100 dolarlık
banknotların dolaşıma girmesi, hem
bankacılık sektörünü hem de döviz
bürolarını ciddi şekilde etkiliyor.
Yazılımları güncellenmemiş ATM'ler
ve para sayma makinelerinin bile
sahte banknotları tespit edememesi,
ticareti bloke eden bir durumu
ortaya çıkarırken, finans dünyasında
güven kaybına yol açıyor. Bu krizin
çözümü için acil tedbirlerin alınması
gerektiği vurgulanıyor.

SEKTEYE UĞRADI
Sahte dolar spekülasyonlarının

piyasaları kısa vadede tedirgin
ettiğine bununda alım-satım
işlemlerini sekteye uğrattığına
vurgu yapan ekonomist Dr. Osman
Sirkeci, “Son günlerde sahte 50 ve
100 dolarlık banknotlar piyasada
ciddi bir sorun yaratmış durumda.
Özellikle yazılımları
güncellenmemiş olan ATM'ler ve
para sayma makineleri bu sahte
banknotları ayırt edemiyor. Bu
yüzden, Türkiye genelinde birçok
noktada 50 ve 100 dolarlık
banknotların alımı durduruldu.
Bankalar, eski 100
dolarlık banknotları
güncellemedikleri için
de kabul etmiyor. Bu
durum sadece bankaları
değil, döviz bürolarını da
etkiliyor. Döviz
bürolarındaki sıkıntının
bir diğer sebebi ise
tamamen farklı:
Vatandaşlardan alınan
dolarlar bankalara
yatırılmak istendiğinde,
bankalar bu banknotları kabul
etmiyor. Bu da döviz bürolarında
alım-satım işlemlerini sekteye
uğratıyor. Büro sahipleri, şu anda
dolar almayı durdursalar da bu
kesin çözüm değil. Bazıları para
sayma makinelerinden daha iyi
kendilerinin kontrol ettiği
gerekçesiyle fiziki kontrolleri
kendileri yapıyor” dedi. 

ABD'deki yönetim değişikliği gibi
faktörlerle birlikte dolar
konusundaki spekülasyonların daha
da artmış olduğuna dikkati çeken
Dr. Sirkeci, “Amerika Birleşik
Devletleri'nin merkez bankası
olarak bilinen Federal Rezerv
Sistemi (Federal Reserve System –
FED), ülkenin para politikasını
yönetir ve bu bağlamda, ABD mali
sisteminde, istikrarın
sağlanmasında ve
sürdürülebilmesinde çok önemli bir

işlev görür. Doların kontrolsüz
basımı ve dünyanın farklı
bölgelerinde sahtelerinin dolaşımı
aslında yeni bir durum değil. Uzun
zamandır, ABD dışında da dolar
basıldığı ve bu dolarların tedavülde
olduğu bilinen bir gerçek. Ancak bu

kez durum daha
belirgin hale gelmiş
gibi görünüyor. Bu da
dolara yönelik zaten
var olan güven
sorununu bir kez daha
gündeme taşıyor.
Şunu söyleyebilirim:
Doların güvensiz bir
para birimi olduğu
zaten yıllardır
konuşulan bir konu.
Fakat günümüzde,
ABD'deki yönetim

değişikliği gibi faktörlerle birlikte bu
spekülasyonlar daha da artmış
durumda. Elbette Amerikan
merkezi yönetimi ve
Federal Rezerv, bu
güven kaybını ve
spekülasyonları en kısa
sürede gidermek için
harekete geçecektir.
FED’in şu anda piyasada
doları yeniden
düzenlemek,
denetlemek ve kontrolü
sağlamak için adımlar
attığı ve atacağı
düşünülebilir. Bu
girişimlerin, hem sahte dolar krizini
çözmek hem de uluslararası
piyasalardaki dolar güvenini yeniden
tesis etmek için önemli olduğunu
söyleyebiliriz. Ancak bu süreçte
dikkatli olmak ve krizin etkilerini
hafifletmek için çeşitli tedbirlerin

alınması gerekiyor. Diğer taraftan,
bu tür krizler spekülatörler için
büyük bir fırsat yaratır. Doların
regüle edilmesi, sahte dolarların
piyasadan çekilmesi gibi süreçler
devam ederken, spekülatörler
piyasadaki dalgalanmalardan
faydalanmaya çalışacaktır”
ifadelerini kullandı.

‘YENİLİK FIRSATI’
Böylesi problemlerin

tekrar etmemesi için
kalıcı çözümler üretmek
gerektiğini belirten
finansal piyasalar
uzmanı Irmak Nural,
“Son dönemde yaşanan
sahte dolar krizi,
özellikle 50 ve 100
dolarlık banknotların
piyasada kullanımını
ciddi şekilde sekteye
uğrattı. Bu durumun uzun sürmesi

halinde ticaretin bloke
olabileceğini ve
piyasalarda daha
büyük sorunlara yol
açabileceğini
düşünüyorum.
Buradan çıkarmamız
gereken önemli
dersler var. Öncelikle,
piyasadaki para sayma
makinelerinin ve
ATM’lerin
yazılımlarının sürekli

güncellenmesi gerekiyor. Amerika
Birleşik Devletleri’ndeki sistemle
uyumlu bir şekilde çalışması, bu tür
krizlerin önüne geçmek için oldukça
önemli. Aksi takdirde, bu tarz
sorunlar tekrar tekrar karşımıza
çıkabilir. Ayrıca, bu olay bize nakit

paranın dezavantajlarını bir kez
daha gösterdi. Kredi kartları ve
banka kartlarının kullanımının
artmasıyla birlikte, piyasalardaki
nakit döngüsünden adım adım
uzaklaşabileceğimizi düşünüyorum.
Hatta bu gelişmeler, dijital ve kripto
paraların daha fazla gündeme
gelmesine ve finansal sistemlerde
daha geniş yer bulmasına yol
açabilir. Tabii ki, tüm bu süreçte
sorunlara yeni yaklaşımlarla çözüm
aramak şart. Daha güvenli, daha
hızlı ve daha uyumlu bir finansal
sistem için teknolojiyi daha etkin
kullanmamız gerekiyor. Krizler,
bazen yenilikler için bir fırsat
olabilir. Bu da bize, finans
dünyasında neleri daha iyi
yapabileceğimizi gösteren bir
dönüm noktası olabilir” ifadelerini
kullandı.

‘45 DERECELİK AÇI’
Dolar banknotlarına 45 derecelik

açıyla bakıldığında meydana gelen
renk değişimine dikkati çeken Tüm
Yetkili Müesseseler ve Döviz Bürolar
Derneği (TÜYEMDER) Yönetim
Kurulu Üyesi Mustafa Ünver sahte

ve gerçek dolar
arasındaki küçük
farkların sadece
uzman isimlerce
detaylı inceleme
sonrası
anlaşılabileceğini
belirtirken, “Gerçek
doların rengi daha
canlıyken sahte dolar
daha soluk olabiliyor.
Dolar banknotlarında
paraya 45 derece
eğimle bakıldığında

100, 50, 20 ve 10 sayılarının renginin
bakırdan yeşile dönüşmesi
gerekiyor. Doların iki yüzünde de
‘intaglio’ adı verilen bir baskı tekniği
kullanılıyor. Baskı nedeniyle elle
kontrol yapıldığında paranın
üzerindeki kabartmalar hissediliyor.
Banknotun üretimi sırasında
dokusuna işlenen ve yalnızca ışığa
tutulduğunda gözlemlenebilen
filigran bulunuyor. Bunlar çizgiler,
resimler ve sembollerden oluşuyor.
Banknotun üzerinde kimin resmi
bulunuyorsa bunun bir kopyası da
filigran olarak sağ ön yüzde yer
alıyor. Sadece kağıdını inceleyerek
bile sahte doları anlamak mümkün
olabiliyor. Kağıt kalitesi, şekil ve
renklerdeki dağınıklıklar sahte
doları anlamak için kritik ayrıntılar
arasında yer alıyor” dedi.

Finansdünyasında
sahtedolar alarmı!

Sahte dolar spekülasyonları,
piyasaları derinden sarsarak 
alım-satım işlemlerini adeta 

durma noktasına getirdi

Osman Sirkeci

Irmak Nural

Mustafa Ünver

Güven
kaybının 

bir an önce
onarılması

isteniyor
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HABERHABER

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
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MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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Buca Belediyesi, ilçede yaşayan Roman
vatandaşların, yaşam koşularının
iyileştirilmesi adına Roman Koordinasyon
Merkezi’ni hayata geçirmeye hazırlanıyor.
Bu kapsamda Avrasya Roman Akademik
Ağı Başkanı Orhan Galjus ve UNICEF
Çocuk Hakları Temsilcisi Serap Özbey ile
bir araya gelen Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, Buca’da kurumsal ve
sürdürülebilir bir roman politikasının ilk
çalışmalarını gerçekleştirdi. Roman
vatandaşların kent yaşamı içinde kabuklarını
kıramadan var olmaya çalıştıklarını ifade eden
Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Roman vatandaşlarımızın toplumda kabul
görememe, yoksulluk ve işsizlik gibi sorunlarla
mücadele ettiklerini görüyoruz. Genel
Başkanımız Özgür Özel’in de ifade ettiği gibi
‘Amaredurom, tumaredurom’ yani ‘Sizin
yolunuz benim yolumdur’ anlayışını
benimseyerek onların mutluluğu ve toplumun
diğer kesimleriyle barışması için yeni
politikalar hayata geçirme kararlığındayız”
dedi. Sorunların görünür kılınarak çözümü
noktasında Roman Akademik Ağı Başkanı
Orhan Galjus ve UNICEF Çocuk Hakları
Temsilcisi Serap Özbey ile ortak bir çalışmaya
imza atacaklarını belirten Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, şöyle konuştu:
“Roman vatandaşlarımızın ekonomik, kültürel
ve sosyal haklardan toplumun diğer kesimleri
ile aynı oranda faydalanabilmeleri için çaba
sarf edeceğiz. Eğitimden sağlığa, mesleki

yeterlilikten istihdama pek çok konuda
kendilerine danışmanlık hizmeti vereceğiz.
Çalışmamızın odağında daha çok kadınlarımız
ve çocuklarımız bulunacak. Kadınları sosyal ve
ekonomik hayatın içine çekerek, yaşamın her
alanında var olmaları için çalışmalar
gerçekleştireceğiz. Bu nedenle meslek
edindirme kursları başta olmak üzere çeşitli
hobi ve sanat kursları açacağız.” Londra’da
düzenlenen Face of Woha’da “Freedom of
Speech” ödülünü alan Avrasya Roman
Akademik Ağı Başkanı Orhan Galjus ise
törende Roman vatandaşlara güçlü bir şekilde
yardım ettiği için Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’a teşekkür ettiğini söyledi.
UNICEF Çocuk Hakları Temsilcisi Serap
Özbey ise “En çok ayrımcılığa maruz kalan
çocukların dokunulmaya, psikolojik desteğe
ihtiyacı var. Siz gerçekten çok duyarlı
davranarak yapıyorsunuz bunu. Gönülden
tebrik ediyorum sizi. Sizin aracılığınız ile
Göksu Mahallemize, Romanlara dokunmak
istiyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı
Özgür Özel’in Roman

vatandaşların
sorunlarının

çözümüne yönelik
belediyelerde yeni
birimler kurulması

çağrısı Buca’da
karşılık buldu

Ayvalık Kent Konseyi ile
Ayvalık Afet Arama
Kurtarma Ekibi (AYKUT)
işbirliğinde gerçekleştirilen
38 saatlik temel ilk yardım
kursunu başarıyla
tamamlayanlara sertifikaları
İsmet İnönü Kültür
Merkezi’nde düzenlenen
törenle verildi. Ayvalık
Belediye Başkanı Mesut
Ergin, kursların bundan
böyle de geniş katılımla
devam edeceğini söyledi.
Başkan Mesut Ergin, yaşam
sürecinde insan hayatının
her zaman istenilen şekilde gitmediğini,
dünyadaki olumsuzluklarla her daim
mücadele edilmek zorunda kalındığını
belirtti. Deprem, sel, doğal afet gibi tüm
olumsuzlukların karşısında önlem
alınması gerektiğinin altını çizen Başkan
Mesut Ergin, “Tabi gönül ister ki
olumsuzluk yaşamayalım önlememizi
alalım. Ancak yaşandıktan sonra afetleri

nasıl en az hasarla, en az insan kaybıyla
atlatırız, onun önlemini bugünden
almalıyız. Burada eğitim ne kadar iyi
olursa yaşanan afetler ve olumsuzluklar
daha az can kaybıyla, daha az külfetle
atlatılır. Bu kurslarının sayısının artmasını
istiyoruz,  ne kadar çok eğitimli insan
olursa afet gibi durumlarda o kadar
kolaylıkla sıkıntıların içinden çıkmasını
başarırız” dedi. (Haber Merkezi)

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla
belediyenin spor ve kültür sanat
kurslarının yanı sıra ücretsiz okul öncesi
eğitim veren Mutlu Çocuklar Oyun
Evleri’nin öğretmenleriyle bir araya geldi.
Çınarlı Rekreasyon Alanı’nda gerçekleşen
keyifli anların yaşandığı buluşmada
Başkan Mutlu, eğitimde fırsat eşitliği
ilkesiyle hizmet ürettiklerini dile getirerek
tüm öğretmenlere özverili çalışmalarından
dolayı teşekkür etti. Kurs merkezleri ve
Mutlu Çocuklar Oyun Evleri’nin
vatandaştan büyük memnuniyet topladığını
ve olumlu geri dönüşler aldıklarını belirten
Başkan Mutlu, “Yakın zamanda göreve
başlayan öğretmenlerimiz de bugün
burada. Kendilerine aramıza hoş geldiniz

demek istiyorum. Sizlere çok teşekkür
ediyorum, gerçekten çok iyi işler
yapıyorsunuz. El birliğiyle daha farklı,
halka dokunan, yeni nesil öğretmenlik
anlayışıyla yol almak istiyoruz. Sizler de
bunun bir parçası olduğunuz için teşekkür
ederiz. Konak dezavantajlı bir bölge. Bizim
desteğimize çok istekle karşılık veren
mahallelerimiz var. Sizlerden istediğimiz
kalan 4,5 yılda olabildiğince çok aileye ve
çocuğa dokunmanız. Onların hayatında
unutulmaz izler bırakmanız. Özellikle spor
ve diğer alanlarda çocuklarımızın kendini
öteki hissetmemesini sağlamanızı rica
ediyorum. Onların her mahallede ne varsa
aynı etkinliklerden ve eğitimden hiç
eksiksiz yararlanması en büyük hedefimiz”
dedi. (Haber Merkezi)
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Gaziemir’in sporcuları 
tüm madalyaları topladı

Gaziemir Belediyesi’nin Tekvando Takımı,
Türkiye Taekwondo Poomsae Şampiyonası'nda 6
altın, 4 bronz olmak üzere toplam 10 madalya
kazandı. Belediye sporcusu Bengü Alkan Çal, 2024
Dünya Taekwondo Poomsae Şampiyonası'na
katılmaya hak kazandı. Başkanı Ünal Işık’ı ziyaret
ederek mutluluklarını paylaştılar. Tekvandocuları ve
antrenörlerini tebrik eden Gaziemir Belediye
Başkanı Ünal Işık, “2024 Dünya Taekwondo
Poomsae Şampiyonası'nda milli formayla ülkemizi ve
Gaziemir’imizi temsil etmeye hak kazanan
sporcumuz Bengü Alkan Çal'a başarılar diliyorum.
Her zaman yanınızda olmaya, sizi desteklemeye
devam edeceğiz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Karşıyaka’nın Filizleri
için örnek dayanışma
Karşıyaka Belediyesi’nin öncülüğünde,
hayırsever yurttaşlar tarafından
üniversite öğrencilerine karşılıksız burs
sağlanan “Karşıyaka’nın Filizleri” projesi
büyümeye devam ediyor. Başkan Yıldız
Ünsal, “Karşıyaka’nın Filizleri” projesi
kapsamında bu yıl 9 üniversite
öğrencisine karşılıksız burs desteği
sağlayan Nar Evleri Sitesi’ni ziyaret etti.
Siteye bağışçı plaketi asan ve destekleri
için teşekkür eden Başkan Ünsal
“Aydınlık bir gelecek için eğitime verilen
her destek çok kıymetli. Böyle güzel
örneklerin çoğalmasını diliyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Torbalı’da imzalar 
eşitlik için atıldı
Torbalı Belediyesi, ‘25 Kasım Kadına
Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele
Günü’ kapsamında farkındalık
etkinliklerine ve önemli protokole imza
attı. Başkan Övünç Demir, “Özellikle son
zamanlarda kadın cinayetlerine, kadına
karşı fiziksel ve psikolojik şiddete,
bizlerde maalesef şahit oluyoruz.
Çocuklarımıza, kadınlarımıza güzel bir
gelecek, pozitif yaşam enerjisi, rahatça
sokaklarda gezebileceği, özgürce kendini
ifade edebileceği güzel bir gelecek
bırakmak için arkadaşlarımız ile birlikte
siyaset yapıyoruz. Torbalı Belediyesi adına
bu sözleşmeyi imzalıyorum. Diğer tüm
belediyelerimize de örnek olması
gerektiğini düşünüyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

Çiçek: Durmadan 
hizmet üretiyoruz
Menderes Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü,
Tekeli’de yol ve çevre düzenleme
çalışmaları gerçekleştiriyor. Dumlupınar
Sokak’ta sürdürülen çalışmalarda toprak
alana yeni yol ve kaldırımın yanı sıra yol
kenarında yeşil alan yapılıyor. Çalışmaların
diğer mahallelerde de devam edeceği
öğrenildi. Çalışmalar hakkında konuşan
Başkan İlkay Çiçek, “Geldiğimiz günden
beri planlı bir şekilde durmadan çalışıyor,
hizmet üretiyoruz. Ekiplerimizle ihtiyaç
duyulan bölgeler öncelikli olmak üzere her
mahallemizde yol, kaldırım ve yeşil alan
çalışmaları gerçekleştiriyoruz.
Hizmetlerimiz artarak devam edecek” dedi.
(Haber Merkezi)

38 saatlik temel ilk yardım 
kursu başarıyla tamamlandı

Mesut
Ergin

Övünç
Demir

Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
Ünsal
Yıldız
ÜnsalBucalı Romanlar için

Koordinasyon Merkezi 

Görkem
Duman



SAYFA  07 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

29 Kasım 2024 Cuma 7YEREL YÖNETİMLER Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

“KÖRFEZİN GELECEĞİ İZMİR’İN GELECEĞİ” ÇALIŞTAYI TAMAMLANDI

Tarihi Havagazı Fabrikası’nda
düzenlenen çalıştayda 9 saat
boyunca Çin, Norveç, Avustralya ve
ABD’nin yanı sıra Türkiye’nin farklı
şehirlerinden gelen uzmanlar
Körfez Ekolojisinin Korunması ve
Sürdürülebilirliği, İzmir Deniz
Ulaşımının Geliştirilmesi ve
Çeşitlendirilmesi, Bütünleşik Kıyı
Alanı Yönetimi konuları odağında
gruplaştı ve gün sonunda kısa, orta
ve uzun vadede hayata
geçirilebilecek projeleri belirledi.
Çalıştay sonrasında tüm
katılımcılara emekleri ve sabrı için
teşekkür eden İZDENİZ Yönetim
Kurulu Başkanı Dr. Işıkhan Güler,
“3 konu üzerinde yoğunlaştık ve bu
sürece başladık. Bu çalışmalar
kısa sürede yapılacak çalışmalar
değil. Daha başlangıçtayız ve
uzman kişilerin bilgisine
ihtiyacımız var. Körfez ile ilgili
birçok proje çıktı. Uzun bir sürece
başladık ve arkada ciddi bir emek
var. Buradan çıkan sonuçlar
katılımcılara rapor halinde

dağıtılacak. Çok
yorulduk, çok emek sarf
ettik. İzmir Körfezi
hepimizin sorunudur.
Evrensel bir sorundur. Daha iyi bir
Körfez, daha iyi bir kent, denizle
barışık bir kent nasıl yaratabiliriz
bunu başaracağız” dedi. Çalıştayın
bitiminde proje havuzunda biriken
fikirlerden kısa, orta ve uzun
vadede yapılması gerekenleri
açıklayan “Körfez Ekolojisinin
Korunması ve Sürdürülebilirliği”
grubu moderatörü Dokuz Eylül
Üniversitesi Deniz Bilimleri ve
Teknolojisi Enstitüsü Deniz
Bilimleri Ana Bilim Dalı Başkanı
Prof. Dr. Şükrü Beşiktepe,
“Oldukça yoğun bir günden sonra
bir çözüme vardık. Bizlerin
çalışması Körfez Ekolojisinin
Korunması ve Sürdürülebilirliği 4
masada yürüdü ve aynı temayı
farklı yönlerden uzmanlık açılarıyla
değerlendirdik. Bu fikirleri hayata
geçirebilmek için yöntemleri
tartıştık. Proje fikirleri Kısa-Orta ve

Uzun Vade olarak ayrıldı. Sorun
olarak bakılan şey esas olarak
Körfeze giren organik yüklerdir. Bu
yüklerin kaynaklarının azaltılması
ana fikrinde buluştuk. Tüm
geliştirdiğimiz proje ve fikirler
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı, yerel yönetimler,
üniversiteler, muhtarlar, yerel
kamu kurumları, uzman teknoloji
şirketleriyle iş birliği yapılarak
hayata geçecek projeler. Uzun
vadede projeler tamamlandığında
da çevre bilinci yüksek akıllı kent
oluşumu sağlanmış olacak” diye
konuştu. “İzmir Deniz Ulaşımının
Geliştirilmesi ve Çeşitlendirilmesi”
konu başlığında moderatör olan
Prof. Dr. Okan Tuna; Kent içi Deniz
Ulaşımında Teknolojik İnovasyon,
Ulaşım Planlaması ve
Entegrasyonu, Yolcu Memnuniyeti
ve Erişilebilirlik, Risk Yönetimi,

Emniyet ve Güvenlik, Deniz
Ulaştırma Hizmetlerinin
Çeşitlendirilmesi, Deniz
Ulaşımında Acil Durum ve Afet
Yönetimi konularında masalarda
fikir alışverişinde bulunulduğunu
söyledi. Prof. Dr. Okan Tuna, “6
farklı masada arkadaşlarımız
tarafından birçok proje sunuldu.
Çok önemli fikirler ortaya çıktı”
şeklinde konuştu. “Bütünleşik Kıyı
Alanı Yönetimi” konu başlığı
moderatörü ODTÜ İnşaat
Mühendisi Dr. Ayşen Ergin ise,
“İzmir’in kıyı alanlarında İzmir
Körfezi’nde bütünleşik havza
alanları üzerine çalışmalarımızı
yaptık. Deniz varsa bizler varız.
İzmir Körfezi’ni yaşatmak tekrar
maviliklerde buluşmak için emeği
geçen herkese teşekkür ederim”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, Bornova Hurdacılar
Sitesi esnafıyla bir araya gelerek
sorunları ve çözüm önerilerini
değerlendirdi. Hurdacı esnafına
yönelik bir sanayi sitesi kurmayı
planladıklarını ifade eden belirten
Başkan Eşki, “Bu siteyi kurduktan
sonra sokak aralarında dağınık
biçimde olan hurdacıları buraya
toplayacağız. Ara sokaklar bu işler
için uygun değil. Hurdacıları bu
sitede topladığımızda hem kent
genelinde daha düzenli bir yapı
oluşacak hem de hurdacılar bir
arada olmanın sinerjisinden
faydalanacak” dedi. Hurdacılar

Sitesi Başkanı Çelebi Temurtaş
ise toplantıda, Başkan Eşki’nin
çözüm odaklı yaklaşımından
memnuniyet duyduklarını dile
getirerek şunları söyledi:
"Başkanımız bize yer tahsisi
konusunda yardımcı olacağını
ifade etti. Biz de üzerimize düşeni
yaparak şehir içinde kalan
hurdacıları bu alanda toplamaya
çalışacağız. Kooperatif
tamamlanana kadar geçici olarak
düzenlemeler de yapılabilir.
Başkanımıza hem bu vizyonundan
hem de desteklerinden dolayı
teşekkür ediyoruz." 
(Haber Merkezi)

Kuşadası Belediyesi havaların soğumaya
başlamasıyla birlikte ihtiyaç sahiplerine
yakacak yardımında bulunmaya başladı.
Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü ekipleri

tarafından ilk etapta yaklaşık 30 ton
kömür, Hacıfeyzullah ve Dağ
mahallelerinde belirlenen adreslere
teslim edildi. Bu kapsamda Güvercin
Masaya yapılan başvurular ve
mahalle muhtarlıklarından alınan
bilgileri değerlendiren Sosyal Yardım
İşleri Müdürlüğü ekipleri, kömür
dağıtılacak aile ve kişileri belirledi.
Kamyonlara yüklenen yaklaşık 30 ton
kömür, Hacıfeyzullah ve Dağ
mahallelerinde yaşayan ihtiyaç
sahiplerine ulaştırıldı. Kuşadası
Belediyesi, kış mevsimi boyunca
yakacak yardımında bulunmaya
devam edecek. Hizmetten

yararlanmak ve detaylı bilgi almak
isteyenler 444 71 14 Numaralı Güvercin
Masa hattını arayabiliyor. (Haber Merkezi)

Kış mevsimini çok severim, bana
samimiyeti ve huzuru anımsatır. İnsanlar
daha yan yana, soğuk havaya rağmen çok
daha sıcak! Ben evde olmayı çok severim
ama peki ya çocuklar? Kış mevsiminin en
büyük zorluğunu sanırım onlar yaşıyor.
Pencerelerde boynu bükük ve sokağa
özlemle bakan birkaç çocuk gördükten
sonra oturup bu yazıyı yazmak istedim.
Bana göre bir çocuğun hayatında en
unutamayacağı anlar, evde ailesiyle yaptığı
aktivitelerden geçer… O yüzden ailelere
belki bir fikir olur da o çocuklar hüzünle
sokağa bakmaz diye düşündüm!

O KAR YAĞACAK!
Havalar soğudu ama kar yağmadı. Hele

İzmir’deyseniz böyle bir ihtimal
biliyorsunuz ki çok düşük…. Ne yapalım,
oturup ağlayalım mı? Hayır! Hayal
gücümüzü kullanalım! Birkaç beyaz yastık,
battaniye ve eski bir kaşıkla evde minik kar
taneleri yapabilirsiniz. Çocuklarınızla
birlikte kar yağdırma sahneleri
canlandırarak "kış"ı evinize taşıyabilirsiniz.
Evet, belki gerçek kar kadar soğuk olmaz,
ama en azından üşümeyiz!

KAPALI ALAN SİNEMASI
Dışarıda hava soğuk ama çok soğukken,

çocuklarla evde sinema keyfi yapmak
harika bir fikir! Popcorn patlatın, karanlık
bir oda oluşturun ve favori çocuk filminizi
izleyin. O anı, sinema salonu hissiyle daha
da özel kılmak için eski biletler bile
yazabilirsiniz. 

KIŞ TEMALI SANAT
Renkli kartonlar, simler, yaldızlı

kalemler ve yapıştırıcılar… Kış temalı
sanat çalışmalarıyla evde minik sanatçılar
yaratabilirsiniz. Çocuklar, kardan adamları,
kar tanelerini veya kuzey ışıklarını yapmayı
çok sevecekler. Çalışmaların sonunda evin
duvarlarını "Sanat galerisi"ne
çevirebilirsiniz. Tabii, “Annem bu sanat
eseri ne kadar müthiş!” yorumlarını da
unutmayın!

EV YAPIMI KAR KÜRESİ
Kışın olmazsa olmazlarından biri de kar

küreleri! Gerçek kar yerine, şişe içinde
kendi kar kürenizi yapabilirsiniz. Plastik bir
şişe, simler, yapay karlar ve biraz su.
Çocuklarınızla birlikte bir kar küresi
hazırlayıp, içine küçük figürler
yerleştirerek kendi kar dünyalarını
yaratabilirler. Kışla ilgili duygusal bir hatıra
olacağı kesin!

DRAMA OYUNLARI
Çocukların hayal gücü kışı

renklendirebilir! Kış temalı hikayeler
okuyun ve ardından bu hikayeleri birlikte
canlandırın. Kardan adam olma yarışları,
kar fırtınası hikayeleri ya da “evde sıcak
çikolata içip karlı dağları geçme” gibi
macera oyunları oynayabilirsiniz. Kim bilir,
belki de bir gün kış meyvelerinden elde
ettiğiniz minik kartonlardan bir orman
kurup, hayal dünyasında kaybolabilirsiniz!

SICAK ÇİKOLATA ZAMANI
Evet, kışın sıcak çikolatasız olmaz! Ama

neden sadece içmekle yetinelim?
Çocuklarla birlikte kendi sıcak çikolata
tarifinizi yaratın. Kakao, süt, marshmallow,
çikolata parçaları… Ve tabi ki süsleme
malzemeleri! Sonra, kimin çikolatası daha
kremalı ya da daha tatlı olacak diye
birbirinizle yarışabilirsiniz. Unutmayın,
sonrasında çikolata üzerinde küçük
yarışmalar da yapabilirsiniz: Kim sıcak
çikolatayı en son bitirecek?

Kısacası kışı bile ısıtmak sizin elinizde…
Ben size fikir verdim, gerisi artık sizde!

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Haydi! Kışı
ısıtalım

çocuklar

ayla1kublay1@gmail.com

Ada’da belediye ile kış artık sımsıcak 

Ödemiş Belediyesi, farkındalık oluşturmak
amacıyla düzenlediği çevre ve temizlik
temalı proje yarışmasında dereceye
girenlere ödüllerini verdi. Katılımcı yönetim
anlayışı gereği,  vatandaşların yaşadıkları
kentte, hayata geçirilmesini istediği,
sürdürülebilir çevre standartlarını

yakalayan temiz ve yeşil bir Ödemiş için
uygulanabilir proje önerilerinin yer aldığı bir
yarışma düzenledi. “Başkan Ben Olsaydım”
sloganıyla düzenlenen yarışma, ortaokul ve
lise öğrencileri arasında yapıldı.  Belediye
Başkanı Mustafa Turan, yarışmada dereceye
girenlere ödüllerini verdi. (Haber Merkezi)

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

“Başkan Ben
Olsaydım”da 

ödüller
sahiplerini

buldu

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Mustafa
Turan

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki
Ömer
Eşki
Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki
Ömer
Eşki

Bornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masadaBornova’da hurdacılar sorunu masada

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

KÖRFEZ İÇİN 200
UZMANDAN 

9 SAATLİK 
BEYİN FIRTINASI

Dünya çapında söz sahibi bilim
insanlarını Körfezin Geleceği

İzmir’in Geleceği başlıklı çalıştayda
bir araya getiren İzmir Büyükşehir
Belediyesi, gün boyunca yaklaşık

200 kişinin beyin fırtınasıyla 
İzmir Körfez’inin temizlenebilmesi

için yol haritası oluşturdu
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Aylardan Mart… Kızım ve
torunum ile “üç nesil bir
arada” “Doğu ve Batı
Uygarlığının Doğum

Yeri” Mezopotamya topraklarına
doğru çıktığımız gezide ilk
durağımız Gaziantep’ti. Bu
kadim kentin sanatına ve
kültürüne dair keşifler yaptıktan
sonra ayrılık günü gelmişti.
“Gezginyürek” kızım, geziye
çıkmadan önce araba kiralamış
meğer! Şirkete uğrayıp
arabamızı alarak “Rotamız
Şanlıurfa, hedefimiz Göbeklitepe
” diyerek çıktığımız yolculukta,
bereketli toprakların
fıstık ağaçları bize eşlik
ederken gezimizin
ikinci kentine
gelmiştik.
Yurdumuzun
Güneydoğu Anadolu
Bölgesi’nde yer alan
ve 12 bin yıllık
tarihiyle dünyanın en
eski şehirlerinden biri
olan Şanlıurfa’dayız. 

Her yerinden tarih
fışkıran Şanlıurfa
kenti, bölgede
“Peygamberler Şehri”
olarak tanınır.
İbrahim Peygamber,
Nemrut tarafından
Şanlıurfa Kalesi’nden
aşağı ateşe atılır.
Yakılan ateş göle,
odunlar da balıklara
dönüşür. Bu hikâyenin
geçtiği ünlü Balıklı
Göl ilk durağımız.
Kutsal oldukları ve
yiyeni kör ettiğine
inanıldığı için
kimsenin
dokunmadığı sayısız
sazan balığı berrak
sularda yüzmekteydi.
Kentin eski şehir kısmında
bulunan Balıklı Göl
çevresindeki antik Mevlid-i
Halil Camii’ni, Kutsal
Emanetler’i, Hz. İbrahim’in
doğduğu Mevlid-i Halil
Mağarası ile Rızvaniye Camii ve
Medresesi’ni (1736) gezip
gördük. Tarihiyle olduğu kadar
mutfağıyla da ünlü
Şanlıurfa’nın patlıcan
kebabının ve künefesinin
tadına bakmayı da ihmal
etmedik.

Onca tarihi zenginliğine
rağmen günümüze dek bilinen en eski tapınak
topluluğu Göbeklitepe’nin keşfinden önce
dünyaca adı pek bilinmezdi Şanlıurfa’nın.
Göbeklitepe, insanlık tarihinin en önemli
arkeoloji keşiflerinden biridir. Modern insanın
uygarlaşma yolunda attığı adımlarının en
çarpıcı örneklerinden biri olarak dünya kültür
tarihindeki yerini almıştır. Bu keşiften sonra,
yurtiçinden ve yurtdışından gelen ziyaretçileri
hiç eksik olmuyor ne kentin ne de höyüğün!
“2024 Dünya Neolitik Kongresi” 4-8 Kasım
2024 tarihleri arasında Şanlıurfa’da yapıldı.
Göbeklitepe herkesi çekiyor. Bu başarıda
unutmayalım ki “Medeniyetler Beşiği”
Anadolu’nun bir parçası olan Fırat ve Dicle
Nehirleri arasındaki “Yukarı Mezopotamya”
topraklarının tarihten bu yana insanları
çekmesinin de payı vardır…

ARKEOLOJİ VE MOZAİK MÜZESİ
Şanlıurfa’da ikinci günümüz. Otelimizde

yöre tatlarıyla hazırlanmış kahvaltıdan sonra
kızım ve torunum ile “biz üç müzesever” kenti
keşfetmek üzere eşsiz bir yolculuğa çıkıyoruz.
Kentin 12 kilometre kuzeydoğusunda bulunan,
Türkiye’nin en büyük müzesi olup dünya
çapında da ödüller almış Şanlıurfa “Arkeoloji
ve Mozaik Müzesi Kompleksi”ndeyiz.
Kompleks 60 bin dönümlük arazi üzerine inşa

edilmiş ve kapalı alana sahip iki farklı yapıdan
oluşuyor. Birinci yapı 29 bin metrekarelik
alana sahip “Arkeoloji Müzesi”, ikinci yapı ise
5 bin metrekarelik alana sahip “Mozaik
Müzesi”. 24 Mayıs 2015’te açılan kompleksin
Arkeoloji Bölümü’nden müzeyi gezmeye
başlıyoruz. Köklü bir geçmişi olan Şanlıurfa ve
yöresinin binlerce yıllık tarihinin belgelendiği;
zengin, kültürel ve arkeolojik eserlerin
sergilendiği müze dünyanın en büyük
“Neolitik Çağ Koleksiyonu’na”
sahiptir. “Müzenin bir
başka önemli özelliği de
dünyanın en eski tapınağı
Göbeklitepe’ye ait
taşınabilir eserleri

bulundurması.
İçinde 14 sergi

salonu, 33 adet canlandırma alanı ve 4,5
kilometre ile Türkiye’de en uzun gezi
güzergâhına sahip olsa da ziyaretçilerini
yormadan ve sıkmadan “Zamanda
Yolculuğa” çıkarıyor. Müzedeki sergi
salonları Paleolitik Dönem’den başlayıp

Neolitik, Kalkolitik, Tunç, Demir,
Helenistik, Roma, Bizans ve İslami
dönemlerle günümüze kadar kronolojik bir
sırada geziliyor. Bu dönemlere ait
bulgular, dönemin adı verildiği
salonlarda sahiciymiş gibi
canlandırmalarla ziyaretçilere
sunuluyor.  

Neolitik Dönem Salonu: Müzenin
dünyaca ünlü Neolitik Dönem’e ait
bulguları sergilediği bu salonu,
merak ve heyecanla geziyoruz.
Müzenin en önemli eserlerinden biri
Neolitik Dönem’e tarihlenen insan
boyutlarında (1.80 metre) yapılmış,
uygarlık tarihinin bilinen en eski
gerçek insan heykeli “Balıklı Göl
Adamı” 1993’te Şanlıurfa merkeze
yakın bulunmuş. Ağzı-ayakları
olmayan, üç boyutlu tarih öncesi bu
heykel ile Urfa’da yerleşimin Neolitik
Dönem’e kadar uzandığı görülüyor. 

“Çanak Çömlek Öncesi Neolitik
Çağ’la” tarihlendirilen (MÖ 9.600-8.200)
ve “Dünyanın İlk Anıtsal Kült Yapısı”
olarak tanımlanan Göbeklitepe’ye ait
bütün taşınabilir bulgular,
Neolitik Dönem Salonu’nda
kronolojik olarak
sergileniyor. Bu müzeyi
görmek, Göbeklitepe’yi
anlamamıza çok yardımı
olacaktır. O nedenle önceden
müzenin görülmesi gerekir. 

Bu salonda
Göbeklitepe’ye ait
kireçtaşından yapılmış insan ve
hayvan başı heykelleri, beslenme

ile ilgili taşınır kültür varlıkları görülüyor.
Bunlara örnek olarak “Leopar Heykel Başı
(MÖ 9.600-8.200)” ile “Yaban Domuzu
Heykeli’ni (MÖ 8.700)” verebiliriz. Avcılıkla
ilgili ok uçları, mızrak uçları, el baltalarını;
beslenme ile ilgili çeşitli taş kaplar, havan ve
havanelleri, kemik plakalar görülüyor. Hayvan
kemiklerinin çokluğu ise evcilleştirme
olasılığını güçlendiriyor. 

Tasvirler, Semboller ve Heykellere örnek
olarak “Islık Çalan Adam Başı”, “Sırtında
Panter Taşıyan Adam”, “Stilize Kuş
Kabartması”, “Yırtıcı Hayvan Heykelleri” ve

“Minyatür Akbaba Figürü”. Totemlere
örnek olarak “Nevali Çori”( Hastalıklar

Vadisi) canlandırması ile üzerinde
birden fazla insan ve hayvan
kabartması bulunan ve uzunluğu
188 cm. olan “Totem Direği”... Bir

taş levha üzerine kazınan, uzunluğu
55 santimetre olan “Doğum Yapan

Kadın” figürü (MÖ 8.500-8.200) çok
şaşırtıcıydı. Çünkü Göbeklitepe
sembolizminin göze çarpan özellikleri
arasında, hayvan tasvirlerinin sayıca

çokluğu, bazı sembollerin bir araya getirilerek
öyküleyici anlatılar oluşturması, genel olarak
erkek hayvanların baskın olması ve kadın

tasvirlerine tek bu örnek

dışında rastlanılmamış olmasıydı. 
Göbeklitepe D Tapınağı: Sergi Salonu’nun

dikkati çeken eserlerinden biri de bugün
dünyaca üne sahip anıtsal yapılardan D
Tapınağı’nın bire bir ölçülerde replikasının
inşa edilip sergilenmesiydi. En geniş yerinde
çapı 20 metreyi bulan ve T biçimli
dikilitaşlardan oluşan tapınak, “Leylek
Dikilitaşlı Yapı” olarak adlandırılıyor.
İçerideki çemberin ortasında
iki dikilitaşla birlikte toplam
dokuz dikilitaş açığa
çıkarılmış. Söz konusu
dikilitaşlar, insan heykelleri
olarak yorumlanıyor. D

yapılı dikilitaşların
üzerlerindeki tasvirler ve
semboller ile yine
Göbeklitepe’den

getirilen heykellere
hayran olduk. Ayrıca

binlerce eserin
tanıtıldığı Neolitik
Dönem
Salonu’nda
sadece
Göbeklitepe’ye ait eserler değil
Şanlıurfa ve çevresindeki bütün
antik höyüklerin de hakkı teslim
edilmiş. 

Kızım ve torunum ile “biz üç
müzesever” diğer salonları da

gezdik. Demir Çağı’ndaki
canlandırmalar, Yeni Asur

Dönemi’nde  “Toprak Tabletler”,
Roma Dönemi’ndeki “Ölünün
Taşınması”, “Eros ve Psykhe” ile
“Triton” kabartmaları, İslami

Dönem’de ise “Asma Desenli
Sütun” çok güzeldi.

“Harran Evleri”
Rekreasyonu ise o kadar
canlıydı ki bizleri Harran
Ovası’na götürdü.
Arkeoloji Müzesi’ni
gezerken kadınlar ve
erkekler çocuklarıyla
çeşitli dönemlerde hepsi

ayrı köşelerde
canlandırılmıştı. O kadar doğaldılar

ki sahici sanırsınız… Sergilenen eserlerde
kullanılan işçiliğin zamanla nasıl da detaylı bir
hale geldiğini, yaptıkları her şeyin nasıl da
güzelleştiğini görürsünüz. İlk yapılan hayvan
ve insan figürlerinin küçücükken zamana
kendilerini uydurarak nasıl da büyük boyutlara
geçtiğini de…

HALEPLİBAHÇE MOZAİK MÜZESİ
Şanlıurfa Arkeoloji Müzesi’nin hemen

karşısındaki Mozaik Müzesi’ndeyiz.
“Haleplibahçe Mozaik Müzesi” olarak da
anılan bu müzenin en önemli özelliği,

mozaiklerin bulunduğu yerin
üzerine yapılmış olması,
mozaikler yerlerinden
çıkartılmamışlar ve müze
onların üzerine inşa edilmiş.
Üstü kapalı olan bu devasa
salonda sergilenen mozaikler,
estetik açıdan çok güzel ve
detaylı. Bazıları yerde,
bazıları da duvarlarda
ziyaretçilerini bekliyor.
Haleplibahçe Mozaik
Müzesi, mitolojide ismi
geçen kadın savaşçı

Amazonlar’ın tasvir edildiği mozaiklere de ev
sahipliği yapıyor.

Mozaikler Amazon kadınlarının av
sahnelerini, at, aslan, köpek gibi hayvanları ve
insanları tasvir ediyor. Savaşçı Amazon
Kraliçeleri’nin anlatıldığı mozaikler, dünyanın
ilk örneklerinden kabul ediliyor. İçlerinde ata
binmiş Amazon kadın
“MENANITTH”tablosu ile “AV SAHNESİ”

adlı Amazon mozaiğinde
öne çıkan şaha kalkmış
at tablosu çok
çekiciydi. Amazon
kadınların dışında
neler var, derseniz
“HİZMETÇİ ve
ZEBRA” mozaiği ile
kentlerin ve yapıların
kurucu ve
koruyucusu
“KTİSİS” mozaiğini
söyleyebilirim. Bu
figür, daha sonraki
Bizans
Dönemi’nde de

pek çok mozaikte
kullanılmış. Ama hepsinden güzeli MÖ 194
Yılına tarihlenen “ORPHEUS” mozaiği.
Tabloda arp çalan Orpheus, bir yanında
saldırmaya hazır aslan, kaplan ve panter
yaşamın acılarını sergilerken; diğer yanında ise
koyun, at ve kuşlar sakinliğin sembolüydüler.
Yurt dışına kaçırılmış olan bu eser, şükür ki
sonradan geri alınmış. Mozaik tekniğinden,
sanatından ve 4 milimetre kare ebadında Fırat
Nehri’nin orijinal taşlarından yapılmış
olmasından ve usta işçiliklerinden dolayı,
uzmanlarca dünyanın en kıymetli mozaiği
olarak tanımlanmaktadır.

Şanlıurfa “Arkeoloji ve Mozaik Müzesi
Kompleksi’ndeki” gezimiz bitmişti.
Yaşamımda bu kadar büyük ve binlerce eseri,
hem de en güzel şekilde bağrında taşıyan bu
eşsiz müzeyi gezip görmüş olmanın sevinci
içindeydim. “Kültür ve İnanç Şehri”
Şanlıurfa’ya gelen herkese bu eşsiz müzeyi
gezip görmelerini öneriyorum. Kızım,
torunum ve ben müzeden ayrılırken
“Medeniyetler Beşiği” Anadolu’muzun gururu
vardı yüreklerimizde… (Firdevs Tuncay)

“Rotamız Şanlıurfa, hedefimiz Göbeklitepe” diyerek çıktığımız yolculukta, bereketli
toprakların fıstık ağaçları bize eşlik ederken gezimizin ikinci kentine gelmiştik.
Yurdumuzun Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nde yer alan ve 12 bin yıllık tarihiyle
dünyanın en eski şehirlerinden biri olan Şanlıurfa’daydık.  “Kültür ve İnanç Şehri”
Şanlıurfa’ya gelen herkese bu eşsiz müzeyi gezip görmelerini öneriyorum

Neolitik Çağ’ın başkenti 
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GEZİ KÜLTÜR

Firdevs
Tuncay

Diego
Deniz
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Eski çalışma bakanlarından Prof. Dr.
Cahit Talas, 1950 yılında yazdığı bir
makalede “Asgari ücretten maksut olan
nedir? Her şeyden evvel ‘medeni bir cemiyet
içinde yaşayan orta halli bir işçinin normal
ihtiyaçlarının tatminini sağlayan bir ücrettir.’
Başka bir tabirle asgari ücret, işçiye ailesi
efradı ile birlikte muayyen ve ileri bir
cemiyette kabule şayan bir hayat seviyesi
temin eden bir gelirdir” demiş. Günümüzde
ise asgari ücret, Türkiye’de milyonlarca
çalışanın geçim mücadelesindeki en önemli
dayanak noktası. 2024 yılı itibarıyla asgari
ücretle çalışanlar, iş gücünün neredeyse yarısı
olan önemli bir kısmını oluşturuyor. Asgari
ücret üzerinde geliri olan çalışanlar ise zam
oranlarının daha düşük uygulanması sebebi
ile günden güne asgari ücrete yakınsayan bir
gelir ile karşı karşıya kalıyor. Ayrıca yüksek
enflasyon, hayat pahalılığı ve alım gücündeki
düşüş, bu kesimin geçim standartlarını ciddi
şekilde zorluyor.

Türkiye’de çalışanların yaklaşık yüzde 50’si
asgari ücretle geçimini sağlıyor. Özellikle
hizmet sektörü, tekstil ve tarım sektörü gibi
alanlarda çalışanların çoğunluğu bu ücretle
yaşamlarını sürdürmeye çalışıyor. Ancak
asgari ücretin temel ihtiyaçları karşılamada

yetersiz kalması, çalışanların refah düzeyini
olumsuz etkiliyor. Gıda fiyatları, enerji
maliyetleri ve kira artışları, çalışanların
bütçelerinde derin yaralar açmaya devam
ediyor. Bu da çalışanlar için sadece temel
ihtiyaçların değil, sosyal ihtiyaçların da
karşılanamaz hale geldiğini gösteriyor.
Türkiye’deki asgari ücret ile Avrupa
ülkelerindeki ücretler kıyaslandığında satın
alma gücü paritesine göre ciddi farklar ortaya
çıkıyor. Örneğin, Polonya’da bir asgari ücretli
çalışan, temel ihtiyaçlarını karşılayıp birikim
yapabilirken, Türkiye’de aynı gelir seviyesi
ancak temel gıda ve barınma ihtiyaçlarına
yetiyor.

Asgari ücret çalışanları tatmin etmiyorken
işveren tarafından da pozitif karşılandığını
söylemek mümkün değil. Özellikle emek
yoğun sektörlerdeki işçilik giderlerinin
üretim pastasındaki payı her geçen gün
artıyor ve bu sebeple üreticiler, özellikle
uluslararası arenada pazar payını ciddi
oranda kaybediyor. Geçtiğimiz yıllarda tekstil
sektöründe üretim maliyetlerindeki işçilik
giderleri yüzde 15 ile yüzde 18 arasında
değişirken, 2024 yılında bu oran yüzde 25 ile
yüzde 30 arasında seyrediyor.

Çözüm olarak ise asgari ücrete yüksek
oranlarda zam yapılması yerine asgari
ücretten alınan vergi yükünün azaltılarak
çalışanların net gelirlerini artırabilir, devlet
tarafında çalışanlara gıda, ulaşım ve enerji
destekleri sağlanabilir. Yapılacak
düzenlemeler ile işverenlerin üzerindeki mali
yükler dengelenerek istihdam kayıplarının
önüne geçilebilir.

Asgari ücret, yalnızca ekonomik bir
düzenleme değil, aynı zamanda bir sosyal
refah göstergesidir. Türkiye’nin ekonomik
büyümesinden her kesimin adil bir şekilde
faydalanabilmesi için asgari ücretin hem
çalışanlar hem de işverenler açısından
sürdürülebilir bir seviyeye getirilmesi
gerekmektedir. Geçim sıkıntısını hafifletmek,

hem mutlu bir çalışma ortamı yaratmak, hem
de toplumsal huzuru sağlamak için ilk adım
olacaktır.

Ekonomik Veri Takvimi
02Aralık 2024, Pazartesi Japonya İmalat

Sektörü PMI(Final)
02 Aralık 2024, Pazartesi Çin İmalat

Sektörü PMI(Final)
02 Aralık 2024, Pazartesi Türkiye İmalat

Sektörü PMI(Final)
02 Aralık 2024, Pazartesi Euro Bölgesi

İmalat Sektörü PMI(Final)
02 Aralık 2024, Pazartesi Euro Bölgesi

İşsizlik Oranı
03 Aralık2024, Salı Türkiye TÜFE (Aylık-

Yıllık)
03 Aralık2024, Salı Türkiye Dış Ticaret

Dengesi (Öncü)
04 Aralık 2024, Çarşamba Çin

Hizmet/Bileşik PMI
04 Aralık 2024, Çarşamba Euro Bölgesi

Hizmet/Bileşik PMI
04 Aralık 2024, Çarşamba İngiltere

Hizmet/Bileşik PMI
04 Aralık 2024, Çarşamba Euro Bölgesi

ÜFE (Aylık-Yıllık)
04 Aralık 2024, Çarşamba OECD TÜFE

(Aylık-Yıllık)
04 Aralık 2024, Çarşamba Hizmet/Bileşik

PMI
05 Aralık 2024, Perşembe Euro Bölgesi

Perakende Satışlar
05 Aralık 2024, Perşembe ABD Dış

Ticaret Dengesi
06 Aralık2024, Cuma Almanya Dış Ticaret

Dengesi
Ekonomi ve Finans Sözlüğü
Doğrudan sermaye yatırımı: Doğrudan

yabancı sermaye yatırımı; yatırımcının
yerleşik olduğu ekonomi dışındaki bir
ekonomide bir işletmenin yönetimini kontrol
ettiği veya yönetiminde söz sahibi olduğu
uzun vadeli bir yatırım şeklidir.

Riske maruz değer: Şirket veya bir yatırım
portföyündeki finansal varlıkların riskliliğini
ölçmek amacıyla kullanılan istatistiki
yöntemdir. Belirli bir güven aralığında,
önceden belirlenmiş süre boyunca, bir
portföyün değerinde meydana gelebilecek en
yüksek kayıp seviyesine işaret etmektedir.

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Ne çalışan
mutlu ne
işveren:
Asgari
Ücret…

Karbon ayak izini 
ilk İZTO hesaplattı

Avrupa Yeşil Mutabakat Uyum
Süreci ile ilgili üyelerine örnek
olmak için çalışmalarını sürdüren
İzmir Ticaret Odası, Türkiye’de
kurumsal karbon ayak izini
hesaplayıp doğrulatan ilk Ticaret
Odası oldu. “Öncü ve Örnek Oda”
olma vizyonundan hareketle
çalıştıklarını ifade eden İzmir
Ticaret Odası Yönetim Kurulu
Başkanı Mahmut Özgener,
ilerleyen dönemde kurumsal
karbon ayak izini düşürmeye
yönelik aksiyonlar alacaklarını
vurguladı. İzmir Ticaret Odası,
küresel ısınmaya sebep olan
emisyonların karşılaştırılabilir bir
şekilde hesaplanmasını sağlayan
karbon ayak izini tespit etmek için
önemli bir çalışmaya imza attı.

Yaklaşık olarak 4 ay süren
hesaplama ve doğrulama süreci,
İzmir Ekonomi Üniversitesi
Mühendislik Fakültesi Dekan
Yardımcısı Prof. Dr. Görkem
Üçtuğ danışmanlığında, İzmir
Ticaret Odası’nın ilgili birimlerinin
yoğun çalışmaları ile 2023 yılı
verileri kullanılarak ilerledi.
Hesaplama, Kapsam 1,2,3 olmak
üzere, tüm kategorilerde veri setleri
kullanılarak gerçekleştirildi.
Doğrulama süreci ise, TÜRKAK
tarafından yetkilendirilmiş kurum
olan Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği Mesleki Yeterlilik ve
Belgelendirme Merkezleri
(MEYBEM) denetçilerinin yoğun
ve titiz çalışmaları sonucunda
tamamlandı. (Haber Merkezi)

Geçim sıkıntısının son
günlerde daha çok duyulmasını
amaçlayan emekçiler bir araya
gelmeye devam ediyor. Halkın ve
emekçilerin geçinemediğinden
yakınan ve bunun için çalışmalar
yürüten Kamu Emekçileri
Sendikaları Konfederasyonu
(KESK), 30 Kasım tarihinde
Ankara’da "Geçinemiyoruz!
Yoksulluğa Karşı Mücadelede
Birleşiyoruz!" diyerek miting
düzenleyecek. Son dönemde
artan vergi dilimleri, enflasyonist
yaklaşımlar ve maaşlarda yaşanan
adaletsizliğin dile getirileceği
mitingde amaç farkındalık
yaratarak hükümeti uyarmak.
Miting için İzmir’den yaklaşık 20
araçla Ankara’ya gideceklerini
belirten KESK İzmir Şubeler
Platformu Dönem Sözcüsü Nafiz
Ceylan, “Mitingde vatandaşın sesi
olmayı hedefliyoruz. Halkı ve tüm
emekçileri bütçeden pay alma

konusunda siyasi iktidara bir uyarı
vermeye gidiyoruz. Emekçilerin
sırtından alınan vergilerle
emekçilere dönüşü olmayan bir
bütçe iktidarın elinde. Biz
bütçenin halkçı olmasını istiyoruz.
Ankara’da herkesin sesi olacağız”
dedi. 

“SERMAYEDEN YANA”
Hükümetin emekçiden yana

değil sermayeden yana bir tavır
aldığını vurgulayan KESK İzmir
Şube Denetleme Kurulu Üyesi

Hülya Ulaşoğlu, “Ankara’da
emekçilerin hakkını arayacağız,
hükümetin sermayeye verdiği
hakkımızı isteyeceğiz. Yoksulluk
sınırının üzerinde maaş istiyoruz.
Sadece maaş değil vergi adaleti de
istiyoruz. Hükümetin
hesaplamalarında bile dört kişilik
ailenin geçinme ücreti 62 bin
TL’nin üzerinde. En düşük kamu
emekçisinin ve asgari ücretlinin
bu rakama yakın bir ücret alması
gerekiyor. Yıllarca sağlıkta ticaret
ölüm getirir dedik. Sonucunda

özel hastanelerde bebek ölümleri
oldu. Halktan emekçiden
topladıkları vergiyi özel
hastanelere, şehir hastanelerine
köprülere yapanlara yatırıyorlar.
Vatandaş sağlık hakkından
olurken emekçiler açlık sınırında
yaşıyor. Tek dileğimiz insanca
yaşamak. Yaşamamıza yetecek
temel ücret istiyoruz” dedi. 

“İLK OLSUN”
Vergide adaletsizlik olduğunu

söyleyen Ulaşoğlu, ocak ayında
aldıkları maaşla aralık ayında
aldıkları maaş arasında uçurum
olduğunun altını çizdi.
Ulaşoğlu, “Yüzde 10’la başlayıp
yüzde 35’e kadar çıkan vergi
dilimleri var. Herkesin
kazancına göre vergi diliminin
artması gerekiyor.  Emekçilerin
özel tüketim vergileri
kaldırılmalı. Ekmekten bile
vergi alınan bir ülke haline
geldik. Bizim kanayan yaramız
vergiler iki misline çıkarken
maaşlarımızın yerinde sayarak
buhar olması. Ankara’da ‘bu bir
ilk olsun’ diyeceğiz. İlk olacak
ve tabanımızı oluşturacağız”
ifadelerini kullandı.

DUYURU  
ÇED Sürecinde 

Halkın Bilgilendirilmesi ve Sürece 
Katılımı Toplantısı

ÖZSOY GERİ DÖNÜŞÜM ENERJİ GÜBRE TAR. HAY. GID.
NAK. VE SAN. TİC. LTD. ŞTİ. KEMALPAŞA ŞUBESİ tarafından 
İzmir İli, Kemalpaşa İlçesi, Armutlu 85. Yıl Cumhuriyet Mah., Sanayi
Caddesi, No: 57 adresinde, 249 ada ve 5 parselde “Tehlikesiz Atık
Geri Kazanımı (63,25 ton/gün'den 172,8 ton/gün'e) ve Sıvı ve Toz
Gübre Üretimi Kapasite Artışı (19.938,24 ton/yıl'dan 53.280
ton/yıl'a)” projesinin yapılması planlanmaktadır. Söz konusu proje
için Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) Yönetmeliğinin 9.
Maddesi gereğince aşağıda belirtilen tarih ve saatte faaliyetle ilgili
halkı bilgilendirmek, görüş ve önerilerini almak için “Halkın
Bilgilendirilmesi ve Sürece Katılımı Toplantısı” yapılacaktır.  

Halkımıza saygı ile duyurulur. 
Toplantı Yeri           : Konyalılar Nuri’nin Kahvehanesi ve Bahçesi 

(Park Kahvehanesi) 
Toplantı 
Yerinin Adresi         : 85. Yıl Cumhuriyet Mah., Park Caddesi, No:10     

Kemalpaşa/İZMİR 
Toplantı Tarihi        : 13.12.2024 
Toplantı Saati         : 14:00 
Proje Sahibi            : ÖZSOY GERİ DÖNÜŞÜM ENERJİ GÜBRE 

TAR.  HAY. GID. NAK. VE SAN. TİC. LTD. ŞTİ. 
KEMALPAŞA ŞUBESİ  

Tel                           : 0 (232) 866 66 55 
Faks                        : - 
ÇED Raporunu    
Hazırlayan Kuruluş : ELEMENT ÇEVRE DAN. VE  MÜH. A.Ş. 
Tel                           : 0 (232) 503 06 45 
Faks                        : - 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2131699)

Mahmut Özgener

İREM KAYA

Emekçilerin
hakkını arayan

KESK, 30 Kasım
tarihinde

Ankara’da
“Yoksulluğa karşı

birleşiyoruz”
diyerek hükümete

seslenecek.
Sendika üyeleri

“Bu bir ilk olsun”
diyecek

“HALKÇI BÜTÇE
TALEP EDİYORUZ”

Mobilya 
sektöründe 
iş birliği 
güçleniyor

Ege Mobilya Kağıt ve Orman
Ürünleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Ali Fuat Gürle, sektörün
yenilikçi, sürdürülebilir ve rekabetçi
bir yapıya kavuşması için üniversite-
sanayi işbirliği büyük önem
taşıdığını söyleyerek, “Üniversite-
sanayi işbirliği, sektörün sorunlarına
ihtiyaç odaklı çözümler
geliştirilmesine zemin hazırlıyor.
Ar-Ge ve inovasyon, kalifiye işgücü

yetiştirme, üretim süreçlerinin
optimizasyonu, tasarım işbirlikleri,
sürdürülebilirlik, dijitalleşme ve
Endüstri 4.0 ve teknoloji transferi
ile orta ve uzun vadede akademi ile
ortak bir vizyon belirlemek
istiyoruz. Yıllardır düzenlediğimiz
tasarım yarışmalarının yarattığı
katma değer bu işbirliğinin en
somut ve başarılı örneği” dedi.
(Haber Merkezi)
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Türkiye’nin öncü eğitim
kurumlarından Bahçeşehir
Koleji, son yıllarda yapay
zekanın eğitimde
kullanılmasıyla ilgili önemli
yatırımlar gerçekleştirdi.
Etkileşimli ders materyalleri,
simülasyonlar, etüt, ödev ve
görüntülü video konferans ile
desteklenmiş Metodbox
platformunu 2017
yılında kuran
Bahçeşehir Koleji,
geçtiğimiz yıl bu
sisteme yapay
zeka destekli
asistan özelliği
kazandırdı.
Bahçeşehir Uğur
Eğitim Kurumları
Başkanı Enver Yücel,
gelişen teknik imkanları
eğitimde eşitliğin sağlanmasını
kolaylaştıracağın vurguladı.
Dünyanın çok hızlı değiştiğini
yapay zeka ile bu değişimin
daha hızlı olacağını belirten
Yücel; sağlık, eğitim ve
tarımının bu durumdan çok
etkileneceğini belirterek

“Yapay zekaya
sahip olanlar
dünyaya sahip
olur” dedi.
Bahçeşehir

Koleji Genel
Müdürü Özlem

Dağ,  her öğrencinin
öğrenme hızının, öğrenme

stilinin, öğrenme deneyiminin
ve kişisel geçmişinin farklı
olduğunu ancak her öğrenciye
aynı müfredat sunulduğunu
belirten Dağ, sözlerine şöyle
devam etti: “2007 yılında
geleneksel yollarla
uygulamaya başladığımız

kişiye özgü öğrenme
metodunu, şu anda yapay zeka
tabanıyla bir adım daha öteye
taşıdık. 

Öğrencinin kendi öğrenme
sitili, öğrenme ihtiyacı,
öğrenme hızına göre ve hatta
şu anda yapay zeka desteğiyle
öğrencinin zamandan
mekandan bağımsız olarak
kendi kendine, süreçlerini
değerlendirebildiği ve kendi
eksiklerini tamamladığı, kendi
ilerleme hızına göre iyi olduğu
noktalarda bu motivasyon ve
gelişmeyi artırabildiği bir süreç
başlattık.” (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi Göz Hastalıkları
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. Özlem Barut
Selver’in yürütücülüğünü yaptığı,“Kornea Nakli
için Yapay Zeka Tabanlı Alıcı Belirleme Sistemi
Geliştirilmesi” başlıklı proje,Türkiye Sağlık
Enstitüleri Başkanlığı (TUS̈EB) Araştırma ve
Geliştirme Projelerini ̇Destekleme Programı
kapsamında destek aldı. Proje ile hem Türkiye’de
hem de dünyada ilk kez kornea nakil seçim
operatörünü simüle eden yapay zeka tabanlı
etkileşimli bir program geliştirilmiş olacak. Doç.
Dr. Özlem Barut Selver’imakamında ağırlayan
Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
Doç. Dr. Barut Selver’i çalışmalarından dolayı
tebrik ederek başarılar diledi. (Ege Ajans)

24 saatte 4 başarılı operasyon:
2 KARACİĞER NAKLİ UMUT OLDU
İEÜ Medical Point Hastanesi Yönetim Kurulu Başkan Vekili Veysi Kubba, “Başarılarımız,
organ nakli alanında çıtayı her geçen gün daha yukarı taşımamız için bize motive ediyor” dedi

İzmir Ekonomi
Üniversitesi (İEÜ) Medical
Point Hastanesi Zafer Beken
Organ Nakli Merkezi, 24 saat
içinde gerçekleştirdiği 4
başarılı operasyonla bir kez
daha organ nakli alanındaki
başarısını kanıtladı. 

Gece saat 21.00’de
başlayan operasyonlar,
merkezin alanında uzman 50
kişilik Organ Nakli ekibinin
titiz çalışmalarıyla başarıyla
tamamlandı. T.C Sağlık
Bakanlığı, T.C İzmir Valiliği
ve İzmir İl Sağlık Müdürlüğü
öncülüğünde gerçekleşen
operasyonlara, Organ Nakli
Merkezi’nin önde gelen
isimlerinden Prof. Dr. Murat
Zeytünlü, Prof. Dr. Ethem
Murat Sözbilen, Prof. Dr.
Koray Aykut, Dr. Öğr. Üyesi
Zafer Önen ve Dr. Öğr. Üyesi
Safa Vatansever liderlik etti.
Anestezi ekibini ise Uzm. Dr.
Hasan Yurday Çetin ve
deneyimli ekibi yönetti. İEÜ
Medical Point Hastanesi
Yönetim Kurulu Başkan
Vekili Veysi Kubba, merkezin

hem Türkiye’de hem de
uluslararası alanda bir
referans merkezi haline
geldiğini vurguladı. Veysi
Kubba, “Merkezimiz, TC
Sağlık Bakanlığı’nın
öncülüğünde sadece İzmir’den

değil, yurtdışından gelen
hastalara da hizmet veriyor.
Bu başarılarımız, organ nakli
alanında çıtayı her geçen gün
daha yukarı taşımamız için
bize motivasyon sağlıyor”
dedi. (Haber Merkezi)
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EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 

DAĞITIM
Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com

UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Yataktan kalkmak istemiyorsunuz,
kolunuzu kaldıracak haliniz yok. Başınız kazan
gibi. Bütün enerjiniz çekilmiş sanki. İşe mi
gitmek? Mümkün değil, zaten gitseniz ne
olacak, o kadar yıl çalıştınız, kıymete mi geçti?

Bugün dünden daha moralsizsiniz? Sık sık
ve kolayca sinirleniyorsunuz? İyi uyuyamıyor,
kendinizi umutsuz ve mutsuz mu
hissediyorsunuz?

Dünya Sağlık Örgütü'ne göre tükenmişlik
sendromu yaşıyorsunuz. Tükenmişlik
sendromu 'fiziksel, ruhsal ve duygusal bitkinlik
halidir ve uzun süreli stres yaşandığında, baskı
altında hissedildiğinde ' ortaya çıkabilir.
Genellikle iş yaşamıyla ilgili olduğu kabul
edilir ama artan baskılar ya da aşırı taleplerle
karşılaşıldığında da yaşanabilir.  Aile
sorumlulukları, ekonomik zorluklar, kronik
sağlık sorunlarıda tükenmişlik sendromunun
tetikleyicisidir.

Peki, tükenmişlik sendromunun belirtileri
nelerdir?  Bunlar fiziksel, duygusal ve
davranışsal olabilir.  Fiziksel: Yorgunluk veya
bitkinlik, uyku bozuklukları, sık sık yaşanan
baş ağrıları ve hastalıklar. Duygusal: Çaresizlik
ve sıkışmışlık duygusu, motivasyon eksikliği,
yalnızlık, değersizhissetme.Davranışsal:
Konsantrasyon bozukluğu, çabuk ve ani
sinirlenme,işleri erteleme,

Hemen 'eyvah ' demeyin, önce okumaya
devam edin. Tükenmişlik sendromu tedavi
edilebilir. Ama önce beynimizde ve
bedenimizde neler oluyor ona bakalım.
Hatırlayalım; stres altındaykenbeynimizin
limbik sisteminin duygusal merkezi amigdala
aktif hale gelir ve stres yanıt sistemimiz
harekete geçer. Stres yanıt sistemi hormonları,
özellikle de stres hormonu olan kortizolu
artırır. Kortizol, glikoz seviyelerini hızla
yükseltir; adrenalin ve noradrenalin
hormonları da kalpatışını hızlandırarak, kol ve
bacaklarımızdaki kaslara kan akışını artırır ve
ciddi sağlık sorunları yaşatır. 

Burada kilit nokta stres tetikleyicisi ortadan
kalktığında kortizol seviyesinin tekrar düşerek,
başlangıç seviyesine gelmesidir. Ancak
tükenmişlik sendromu gibi kronik stres
koşullarında beden kortizol seviyesini
başlangıç seviyesine hemen getiremez, bu da
ciddi tahribata yol açar.

Tükenmişlik kendi kendine geçen bir
sendrom değildir. Sakın görmezden gelmeyin.
Tedavi edilmezse kötüleşebilir ve kalp
hastalığı veya depresyon gibi kronik fiziksel ve
ruhsal sağlık sorunlarına yol açabilir.
Bazılarını yazalım: Baş ağrıları, kalp hastalığı,
mide ve gastrointestinal sorunlar, diyabet, kas
ve eklem ağrısı, kaygı ve depresyon riskini
artması.

Peki, nasıl başa çıkacağız tükenmişlik
sendromuyla. Önce belirtilere dikkat edeceğiz,
sonra stresimizi yöneterek ya da destek alarak
hasarımızı onaracağız ve dayanıklılığımızı
artıracağız. Sendromun bazı belirtilerini
kendinizde fark ettiyseniz, önlemek veya
onunla başa çıkmak için neler yapabiliriz,
şimdi ona bakalım.

* Bol bol dinlenin. Sağlıklı ve dengeli
beslenin, enerjinizi yeniden düzenleyin

* İş yükünüzü dengeleyin, gereksiz işleri
azaltın, tatil molası verin.

* Egzersiz yapın veya meditasyon, yoga
yapın,nefes çalışın veya müzik dinleme gibi
rahatlatıcı aktiviteler deneyin 

* Yeterince uyuyun,
* Negatif kişilerle ilişkinizi sınırlayın, yeni

arkadaşlıklar kurun,
* Önceliklerinizi yeniden değerlendirin,
* Sağlıklı bir diyetle enerjinizi yeniden

düzenleyin.
Belirtileri hissettiniz, önlemek için elinizden

geleni yaptınız, hala iyi olmadığınızı
düşünüyorsanız mutlaka uzmana gidin. 

Ama asıl olan stresten uzak durmanız ama
uzak duramadınız ve stres geldi buldu sizi.
Stresinizin kronikleşmesine izin vermeyin,
bütün gücünüzle kaçın kurtulun. Kendinize bu
iyiliği yapın.

Kolay gelsin.

GÖKSU

ÜÇÜNCÜ YAŞ
HAVVA CAN 

Tükendiniz
mi?

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com

Kornea naklinde alıcıyı 
yapay zeka belirleyecek

TİKA desteği ile Sağlık Bakanlığı Acil Sağlık Hizmetleri
Genel Müdürlüğü, Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Genel
Müdürlüğü koordinasyonu ve İzmir İl Sağlık
Müdürlüğü’nün ev sahipliğinde hazırlanan Acil Tıp
Kapasite Arttırma Programında; Afrika ve İslam
coğrafyasının sağlık sistemlerini güçlendirmek ve
desteklemek amacıyla gerçekleştirilen eğitim
programının kapanışı için tören düzenlendi. İzmir İl Sağlık
Müdürü Dr. Öğretim Üyesi M. Burak Öztop; Tanzanya’dan
gelen misafirleri özellikle İzmir’de ağırlamaktan duyduğu
memnuniyeti dile getirerek, “İzmir özelinde de 4,5 milyon
insana, 42 bin kamu sağlık çalışanı ile hizmet veriyoruz.
Burada edindiğiniz deneyimleri kendi ülkenizde ihtiyacı
olanlara sunmanızdan mutluluk duyacağız” dedi.
(Haber Merkezi)

Tanzanyalı 20 hekime 
afet ve acil tıp eğitimi

Özlem Barut Selver - Necdet Budak

Bahçeşehir Koleji yapay 
zeka destekli eğitime geçti

Veysi
Kubba

Enver 
Yücel
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Aras Kargo'nun
konuğu Nilüfer 
SULTANLAR Ligi'nde düşme hattının 1
basamak üstünde yer alan Aras Kargo
bugün evinde düşme potasında yer
alan Nilüfer Belediyespor'la karşı
karşıya gelecek. İzmir Atatürk
Voleybol Salonu'nda oynanacak 11'inci
hafta mücadelesi saat 14.00'te
başlayacak. Müsabakanın biletleri
2'nci kategori 150, 1'inci kategori ve
deplasman tribünü 220 TL'den satışa
sunuldu. Son 4 maçını kaybeden İzmir
temsilcisi kendisi gibi 1 galibiyeti
bulunan Bursa ekibini yenerek moral
bulmayı hedefliyor. (DHA)

Altay'da Mehmet 
Gündüz sevinci

DEPLASMANDA Afyonspor'u 1-0
yenerek 10 hafta sonra galibiyet yüzü
gören Altay'da sakatlık yaşayan sol
kanat Mehmet Gündüz'ün iyileşmesi
teknik ekibin yüzünü güldürdü. Ligde
son olarak 7'nci haftadaki
İskenderunspor deplasmanında görev
yaptıktan sonra antrenmanda
omzundan sakatlanan ve ameliyat
olan genç futbolcu son 6
karşılaşmada forma giyemedi.
İlk 11'in değişmez isimlerinden biri
olan Mehmet, iyileşerek kademeli
olarak takımla çalışmalara başladı.
Altay'ın hücum hattındaki önemli
isimlerinden biri olan Mehmet'in
şimdilik oynamaya hazır olmadığı
ancak önümüzdeki haftalarda süre
almaya başlayacağı belirtildi. Ceyhun,
Deniz ve Mehmet Nur'un geçen hafta
iyileşerek kadroya girdiği Altay'da
tedavisi süren sol bek Özgür dışında
eksik yok. (DHA)

Tire 2021 FK'da
iki oyuncu gidici
TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup
ekiplerinden Tire 2021 FK'da iki
futbolcu kadro dışı bırakılıp gözden
çıkarıldı. Sarı-kırmızılı kulüpten
yapılan açıklamada, "Kulübümüz
profesyonel futbolcularından İlker
Avşar ve Samet Önger disiplinsiz
davranışları nedeniyle süresiz kadro
dışı bırakılmıştır. Oyuncuların
kendilerine kulüp bulmaları için izin
verilmiştir" ifadelerine yer verildi.
Sezon başında Muşspor'tan transfer
edilen 34 yaşındaki santrfor İlker, 8 lig
maçında 1 gol attı. Ayvalıkgücü
Belediyespor'dan alınan 33 yaşındaki
stoper Samet ise 10 müsabakada
görev aldı. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta zirve mücadelesi
veren Altınordu'da skor
yükünü gurbetçi
oyuncular sırtladı. İzmir
ekibinde 8 farklı futbolcu
rakip fileleri sarsma
başarısı gösterirken, bu
oyunculardan 7'sinin
gurbetçi olması dikkat
çekti. Kırmızı-
lacivertlilerde Hüseyin
Bulut 5 golle takımın en
skoreri olurken, Bahattin
Karahan 4, Emre Aydınel
3, İlkan Sever, Kaan
Baysal ve Keni Var Uzun
2'şer gol attı. Alper Tursun da 1 gol
kaydetti. Altınordu'da gurbetçi futbolcular
dışında gol atan altyapı patenli tek isim
Sami Satılmış oldu. Sami 3 kez rakip

kalecileri avlamayı başardı. Öte yandan
ligde cumartesi günü deplasmanda Adana
01 FK ile karşılaşacak İzmir temsilcisinde
kırmızı kart cezalısı Emir Can Gencel forma
giyemeyecek. (DHA)
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TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta bu hafta

Silifke Belediyespor deplasmanına
çıkacak Karşıyaka'da geçen maçta
oynayamayan golcü İshak Kurt'un
sakatlığı belirsizliğini korurken, ağır
sakatlıktan yeni dönen Yasin Ozan ise
ilk 11 için hazır görülmüyor. Geçen
sezon takımın en golcüsüyken çapraz
bağları koptuktan sonra 8 ay
sahalardan uzak kalan Yasin Ozan, bu
sezon Viranşehir Belediyespor'la 30

Ekim'de oynanan kupa maçında
formasına kavuştu. Ligde son 4 maçın
3'ünde sonradan oyuna giren Yasin,
Anadolu Üniversitesi deplasmanında
gol de attı. Teknik Direktör Mustafa
Reşit Akçay'ın İshak iyileşemezse bile
Yasin'i Silifke'de ilk 11'de riske etmesi
beklenmiyor. Geçen sezon 19 maçta 9
gol atan 33 yaşındaki gurbetçi golcü
Anadolu Üniversitesi maçında 289 gün
sonra gol sevinci yaşamıştı. (DHA)

Kaf Kaf’a potada
hayati takviye...
İzmir'in en eski spor kulübü Karşıyaka’da dağılma tehlikesi yaşayan
Süper Lig ve Şampiyonlar Ligi'ndeki basketbol takımı nefes aldı

ÖNCE 26 yıllık isim sponsorunu kaybeden,
sonra vergi krizi, Futbol Şube Başkanı
Gökhan Şensan'ın vefatı, ardından üst üste
istifalarla yönetimin düşüp 3 Aralık'taki
olağanüstü kongrede aday çıkmamasıyla
belirsizliğe bürünen Karşıyaka'da camianın
önemli isimleri basketbol takımının
dağılmasının önüne geçti. Basketbol Süper
Ligi ve Şampiyonlar Ligi'nde zirve mücadelesi
vermesine rağmen ana sponsoru Pınar'ın
ayrılmasıyla mali sıkıntılar yaşayan
Karşıyaka'da camia bir araya gelerek maaş
ve FIBA krizini bu aylık çözdü.

Kulübe 25 Kasım'daki maaş ödemeleri
yapılmadığı için ihtar çeken basketbolcular
Russell, Webb, McDermott, Jefferson,
Boutsiele, Thomas Akyazılı ve Ergi
Tırpancı'nın serbest kalma tehlikesi bulunan,
FIBA'ya da 90 bin Dolar transfer yasağı taksiti
borcu ödenmezse oyuncularının lisanslarının
iptal edilmesi korkusu da yaşayan Karşıyaka,
25 milyon TL kaynak yarattı. Yönetimi düşen
Başkan İlker Ergüllü, 2'nci Başkan Mustafa
Karabağlı, eski başkanlardan Cenk Karace,
Azat Yeşil ve Hasan Denizkurdu toplantı yapıp
camianın önemli isimlerinin de desteğiyle
gerekli kaynağı buldu. 

Takıma ve FIBA'ya yapılması gereken acil
ödemeler için Gökhan Şensan'ın vefatı
sonrası yönetime tepki göstererek basketbol
şubesindeki görevinden istifa eden Nazım
Torbaoğlu, eski futbol şube başkanlarından

Mustafa Taşova gibi isimler de büyük mali
destek verdi.

Eski başkanlar ve camianın önemli isimleri
takıma yapılması gereken 17.5 milyon TL
tutarındaki maaş ödemesi ve FIBA ödemesi
için 21 milyon TL kaynak topladı. Basketbol
takımının sponsorluğundan ayrılmasına
rağmen kulübe 8 ay boyunca her ay 4 milyon
TL'lik reklam desteği sağlama sözü veren
Yaşar Ailesi de aralık ayındaki ödemeyi
kasımdan yaptı. Toplanan 25 milyon TL ile
takıma maaş ödemesi, FIBA'ya yapılandırma

taksiti ve 2023 yılında 120 eşit takside
bölünerek yapılandırılan eski vergi ve SGK
borçlarının taksiti yatırılacak. Ödemeleri
yarın mesai bitimine kadar tamamlayacak
Karşıyaka hem bu aylık takımın dağılmasının
hem FIBA'da lisans iptali tehlikesinin hem de
kamu yapılandırmasının bozulmasının önüne
geçecek. Süper Lig'de 7 maçta 5 galibiyet
alan Kaf-Kaf Avrupa'da da 4 maçta 3
galibiyetle grubunda ikinci durumda yer
alıyor. Karşıyaka'da oyuncular bu ay başında
da antrenman boykotu yapmıştı. (DHA)

Paletli yüzmede İzmir'in
GURURU EGE SAS OLDU

EGE Sualtı Sporları
Kulübü, 23-24 Kasım'da
Macaristan'da düzenlenen
CMAS Paletli Yüzme
Küçükler Dünya Kupası
yarışmalarında önemli
başarılar elde etti. İzmir'in
tek resmi paletli yüzme
kulübü olan Ege SAS
sporcuları hem bayrak
yarışmalarında hem de
bireysel yarışmalarda 2
altın ve 1 gümüş madalya
kazanarak İzmir'in gururu
oldu. 

Dünyanın 12 farklı
ülkesinden toplam 52 kulüp
adına 407 sporcunun
katıldığı yarışmada 4x50m
çift palet karma bayrak ve
4x50m çift palet karışık
bayrak kategorilerinde
Ataberk Çakır, Ece Duru
Kahya, Demir Özkan ve
Nisan Yağmur Keskin
birincilikler elde etti.
Ataberk Çakır ayrıca 50m
çift palet erkeklerde gümüş
madalya kazandı. Ege
Sualtı Sporları Kulübü

Başkanı Tarkan Laleli,
"Paletli yüzme branşı
kulübümüzün üç aktif sualtı
sporları branşından birisi
ve bize göre en önemlisi.
Çünkü dünya şampiyonluğu
gibi önemli başarılar elde
ettiğimiz sualtı ragbisi ve
sualtı hokeyi branşları için
de tüm sporcularımızın
gelişimini paletli yüzme
sayesinde elde ediyoruz.
Böylesi zorlu ve önemli bir
yarışmada madalya
kazanan sporcularımızı ve
onları yetiştiren
antrenörlerimizi
kutluyorum. İzmir'in tek
kulübü olarak pek çok
zorlukla mücadele ediyoruz
ancak böylesi uluslararası
başarılar sayesinde hep
daha iyiyi hedefleyerek
elimizden geleni yapmak
adına motive oluyoruz. Bu
süreçteki en büyük
destekçimiz olan
velilerimize de ayrıca
teşekkür ederim" 
şeklinde konuştu. (DHA)

Altınordu'yu gurbetçiler taşıyor

Göztepe'de orta saha sıkıntısı
YARIN Başakşehir

deplasmanına çıkacak
sarı-kırmızılılarda
özellikle Isaac Solet'in
çapraz bağ sakatlığı
yaşaması tüm camiayı
üzerken, tedavileri
devam eden Doğan
Erdoğan ve Ahmed
Ildız'ın da henüz tam
hazır olmadığı
kaydedildi.

Yalçın Kayan'ın da
süresiz kadro dışı
bırakıldığı takımda
Anthony Dennis,
Vuctor Hugo, David

Tijanic ve Kuyru
Matsuki sağlam kaldı.
Teknik direktör
Stanimir Stoilov'un
Başakyehir maçı öcesi
Doğan ve Ahmed'in
durumlarıyla yakından
ilgilendiği, sağlık
ekibinin iki oyuncunun
müsabakaya yetişmesi
için yoğun çaba sarf
ettiği bildirildi. Bulgar
teknik adamın
İstanbul'da Dennis,
Hugo ve Tijanic üçlüsü
ile orta alanı kurması
bekleniyor. (DHA)
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‘GELİNLİĞE EVET DE’
İZFAŞ tarafından düzenlenen IF Wedding
Fashion İzmir – Gelinlik, Damatlık ve Abiye
Giyim Fuarı, hem ülkemiz hem de dünyanın
dört bir yanından profesyonel ziyaretçileri
ağırladı. IF Wedding Fashion İzmir, bu yıl da
ünlü markaların ve genç yeteneklerin
tasarımlarının yer aldığı ışıltılı podyumlarıyla
göz kamaştırdı. Amerika’nın ünlü reality şovu
“Gelinliğe Evet De” programının sunucusu
Randy Fenoli, onur konuğu ve jüri üyesi oldu. 

‘2025 MODASINA YÖN’
72 ilden 11 bin 496’sı yerli, Avustralya’dan
Kanada’ya kadar 79 ülkeden 3 bin 110’u yabancı
toplam 14 bin 606 sektör profesyoneli ziyaretçi ile
fuar, sektörün küresel arenadaki önemli buluşma
noktalarından biri haline geldi. Her kıtadan
profesyonel ziyaretçiler fuarda katılımcılar ile ikili
görüşmeler gerçekleştirip birçok anlaşmaya imza
attı. Fuar, 2025 modasına yön verecek tasarımların
sergilenmesi ve defilelerin düzenlenmesi gibi
etkinliklerle de dikkat çekti. (Haber Merkezi)

Çömleğin başkentine
UNESCO’dan takdir
Çömlekçiliğin binlerce yıllık merkezi Menemen’de dünya şampiyonu çömlek
ustası Taşhomcu, UNESCO Yaşayan İnsan Hazinesi Ödülü’nü Erdoğan’dan aldı

DÜNYA ŞAMPİYONU’YDU
Bu yıl üçüncüsü gerçekleştirilen

Uluslararası Menemen Çömlek Festivali
ile dünya çapında tanınmışlığını
pekiştirilen Menemen çömlekçiliği,
başarılı ustalarıyla da adından söz
ettirmeye devam ediyor. Daha önce 2019
yılında İtalya’da düzenlenen yarışmada
Dünya Şampiyonu olan çömlek ustası
Ahmet Taşhomcu, UNESCO Yaşayan
İnsan Hazinesi Ödülü’ne layık görüldü.

ÖDÜLÜNÜ KÜLLİYE’DE ALDI
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde

düzenlenen ödül töreninde Taşhomcu’ya
ödülünü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan verdi. Menemen için büyük bir
gurur vesilesi olan törende Menemen
Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, AK
Parti İzmir Milletvekili Şebnem Bursalı
ve İzmir İl Kültür ve Turizm Müdürü
Sadık Doğruer de, Taşhomcu’yu yalnız
bırakmadı. (Haber Merkezi)
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İzmir Doğalgaz Tiyatro Atölyesi,
“Ağaç Ev” adlı oyunu ile
10’uncu sezonunda
öğrencilerle yeniden buluştu.
Okullarda sahnelenen oyun,
2024-2025 eğitim-öğretim
yılında da 3. ve 4. sınıf
öğrencileriyle buluşuyor.
Gösterime sunulduğu her
okulda öğrenci ve
öğretmenlerden yoğun ilgi
gören oyun ile öğrencilere,
doğal yaşam ve temiz çevre
konularında çeşitli mesajlar
aktarılırken iyi birer tiyatro
izleyicisi olmanın yolları da
öğretiliyor. (Haber Merkezi)

10. sezonda
kapalı gişe 
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Bu yıl 18’incisi düzenlenen IF Wedding Fashion İzmir, 72 ilden ve
dünyanın dört bir yanındaki 79 ülkeden, 14 bin 606 kişiyi ağırladı 
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Türkiye'nin pek çok noktası
yağan erken kar ile beraber
beyaza büründü. Pek çok

ilden kar manzaraları gelirken, kar
hasreti çeken İzmir'de ise
vatandaşlar sonbahar keyfi
yaşıyor. Yeşilin, suyun, kuşların
cıvıltısının buluştuğu Tire
ilçesindeki Derekahve'de ise
ortaya çıkan sonbahar manzaraları
kartpostallık görüntüler oluşturdu.
Doğa harikası Derekahve'deki
ağaçlar birer birer yapraklarını
dökerken, sararan binlerce
yaprak yolları bir örtü gibi
kapladı. Doğa harikası mekan,
özellikle fotoğraf severlerin ve
yürüyüş yapmak isteyenlerin
uğrak noktalarından oldu. (İHA)

Balçova Belediye Tiyatrosu’nun
eğitimlerine katılan özel bireyler,
3 Aralık Dünya Engelliler
Günü’nde “Kalbimin Sevgili Gözü”
adlı oyunu sahneleyecekler. 3
görme, 1 bedensel ve 7 zihinsel
engelli özel bireyin sahneleyeceği
oyun, görme engelli iki çocuğun
piknik yapmak için gittikleri
ormanda, gözlerinin açılabilmesi
için kurdukları hayalleri ve
yaşadıkları fantastik olayları konu
alıyor. Yaşları 13 ile 40 arasında
değişen oyuncuların eğitmenliğini
ise, tecrübeli tiyatro oyuncusu ve
yönetmen Nil Banu Engindeniz
yapıyor. (Haber Merkezi) 
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